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Sluttbehandlede vedtaksinstans: Formannskap

II 
Sak nr.: 015/13 I FORMANNSKAP 

I

I S*sansvarlig: Berit Vestvann Johnsen

I Dato: 11.03.2013

GODKJENNING AV MØTEBOK

Vedlegg: Møtebok nr. 112013

Sammendrag:

Se vedlagte møtebok.

INNSTILLING:

Vedlagte møtebok nr. 1/2013 godkjennes.



Møteprotokoll Fauske Kommune

FORMANNSKAP

04.02.2013
112013

Fra kL. 10:00

Til kL. 13:45
Til behandling: Sakene 001113 - 014113

Møtested: Administrasjonsbygget, kantina

TILSTEDE PÅ MØTET:
Medlemmer:

Siv Anita Johnsen Brekke, Ronny Borge, Tom Vidar Karlsen, Hege Elisabeth Larsen,
Trine Nordvik Løkås, Jørn Stene, Kenneth Svendsen, Arne B. Vaag.

Varamedlemmer:
Kjell Eilertsen.

Andre:
Rådmann, kommunalsjef, folkehelserådgiver, personalsjef, daglig leder KF Fauna,
prosjektleder, innjøpspresse.

UNDERSKRIFTER:
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet:

J~t nn o ~~
formannskapsse tær

Siv Anita Johnsen Brekke
ordfører

representant representant

Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr den
Hovedutskrift sendes:

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef
Lokal presse

Utskrift er foretatt den 04.02.13

MERKADER:

Det var ingen merknader til innallng.

Merknader til dagsorden:
. Under sak 3/13 vil prosjektleder Bror Myrvang orientere.

. Orientering fra folkehelserådgiver.

. Jørn Stene (FL):

l. Ber om orientering ang. oppkjøring av skiløyper i Fridalen.

2. Er det noe nytt om Sagatun?

. Kenneth Svendsen (FRP):

. Med utgangspunkt i nye opplysninger ang. brannstasjonen i Valnesfjord (gratis
mannskap), vil saken bli vurdert på nytt?



. Ame B. Vaag (V):

. Ber om orientering ang. sendt brev i fengselssaken.

Folkehelserådgiveren orienterte om arbeidet til formannskapet, som er referansegruppe.

Rådmanen orienterte om ansettelse i stiling som kommunikasjonsrådgiver: Tor Einar
Scjønning starer fra 04.03.2013.

Svar på spørsmål:
Jørn Stene:

Pkt. 1. Kommunalsjef svare. Har hatt møte med Valnesfjord helsesportssenter og Valnesfjord
idrettslag. Avtale med idrettslaget om at de skal kjøre løype i helgene, i vinterferien og til
påske. Idrettslaget får en kompensasjon.
Pkt. 2. Kommunalsjef svare. Rambøll har lovet vurdering av rapport innen denne uka.
Rapporten må også fremlegges av 3. part. Rådmannen vil komme med en helhetlg sak.
Kenneth Svendsen:

Ordfører svare. Verken Fauske kommune eller Salten Bran har fått noen henvendelser fra
manskapet. Salten Brann har staret prosessen etter vedtak i kommunestyret.
Arne B. Vaag:

Ordfører svare. Har sendt henvendelse til departementet 8. januar 2013. Har avsatt areal til
fengseL. Har enda ikke mottatt svar.

Rådmannen orienterte om prosess ang. evaluering av næringsarbeidet. Har sendt forespørsel
til 3 bedrifter. Vurderer å gå en rude tiL.
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001113: GODKJENNING AV MØTEBOK

INNSTILLING:

Vedlagte møtebok nr. 14/2012 og 15/2012 godkjennes.

FOR-001l13 VEDTAK- 04.02.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

002/13: REFERATSAKER I PERIODEN

INNSTILLING:

Refererte dokumenter tas til orientering.

FOR-002113 VEDTAK- 04.02.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

003113: ANMODNING FRA FORPROSJEKT SJUNKHATTEN
FOLKEHØGSKOLE OM KOMMUNAL GARANTI FOR STIFTELSESKAPITAL
I FORBINDELSE MED SØKNAD OM GODKJENNING

INNSTILLING:

NOK 300.000 settes av i kommunens næringSfond som stiftelseskapital under vilkår om
statlg godkjenning av Sjunatten folkehøgskole i Valnesfjord. Vedtaket står ved lag så
lenge søknad om godkjenning av Sjunkatten folkehøgskole ligger til behandling hos
Utdaningsdirektoratet eller Kunskapsdeparementet.

FOR-003/13 VEDT AK- 04.02.2013

Prosjektleder Bror Myrvang orienterte.

Ronny Borge (H), Tom Vidar Karlsen (AP) og Arne B. Vaag (V fremmet
følgende forslag:
NOK 500.000 settes av i kommunens næringsfond som stiftelseskapital under vilkår
om statlig godkjennng av Sjunatten folkehøgskole i Valnesfjord. Vedtaket står ved
lag så lenge søknad om godkjenning av Sjunatten folkehøgskole ligger til
behandling hos Utdaningsdirektoratet eller Kunnskapsdeparementet.



AP/H/V's forslag ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:
NOK 500.000 settes av i kommunens næringsfond som stiftelseskapital under vilkår
om statlg godkjenning av Sjunkatten folkehøgskole i Valnesfjord. Vedtaket står ved
lag så lenge søknad om godkjenning av Sjunkatten folkehøgskole ligger til
behandling hos Utdaningsdirektoratet eller Kunnskapsdeparementet.

004113: SIKKRHETSGLASS NORGE AS (SGN) - NYTT PRODUKT, SØKNAD
OM TILSKUDD

INNSTILLING:

Sikkerhetsglass Norge AlS innvilges et økonomisk tilskudd på NOK 250.000,- til
investeringer og utvikling av produksjonen ved sitt produksjonsanlegg i Sulijelma.
Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet.

Fauske kommune gjør Sikkerhetsglass Norge AS oppmerksom på at den tildelte støte er
tildelt etter EØS-avtalens regler om bagatellmessig støte. Det henvises til EØS avtalens
kap 6.1.

FOR-004/13 VEDTAK- 04.02.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:
Sikkerhetsglass Norge AlS innvilges et økonomisk tilskudd på NOK 250.000,- til
investeringer og utvikling av produksjonen ved sitt produksjonsanleggi Sulitjelma.
Tildelingen gis i henhold til standardvilkàr for tildeling fra næringsfondet.

Fauske kommune gjør Sikkerhetsglass Norge AS oppmerksom på at den tildelte støte
er tildelt etter EØS-avtalens regler om bagatellmessig støte. Det henvises ti EØS
avtalens kap 6.1.

005/13: SULITJELMA SKOLE - FRAMDRIFT

INNSTILLING:

l. Byggingen av nybygget gjennomføres i hht forutsetningene.
2. Barehagen flytes inn i skolen.
3. Kommunestyret ber rådmanen utrede nærmere hvordan prosjektet kan fullføres
innenfor ramen av prosjektet.

DRIF-003/13 VEDTAK- 23.01.2013

Jørn Stene (FL) fremmet følgende utsettelsesforslag:
l. Saken utsettes til neste møte i drftsutvalg.



2. Det forutsettes at lov om gruskolen (opplæringslova) følges når det gjelder hvem
som skal uttale seg i en slik sak. Det vises her til § 11-1. Samarbeidsutval, § 11-1 a.
Skolemiljøutval, § 11-2. Elevråd. Videre vises det til lov om barnehager, § 4. Foreldreråd
og samarbeidsutvalg. Det forutsettes videre at arbeidstakerorganisasjoner uttaler seg,
samt at nærmiljøutvalget i Sulitjelma får uttale seg.

3. Når saken fremmes på nyt, så skal det konket vises hvordan man både innvendig og
utvendig har tenkt gjennomført rådmannens planer om samlokalisering av skole og
barehage.

4. Inntil noe anet er politisk vedtatt, så fortsetter utbygging av Sulitjelma skole i tråd
med kommunestyrets vedtak i sak 075/12.

FL's utsettelsesforslag ble forkastet med 6 mot 2 stemmer.

Anne Grethe Lund (AP) foreslo nytt pkt. 2 og 4:
2. Det.stares en prosess mot en mulig framtidig innpassing av barehagen i skolens
lokaliteter.
4. Koinunestyret forutsetter endelig politisk behandling innen utgangen av juni 2013.

Innstilingen pkt. 1 ble enstemmig vedtatt.
AP's forslag pkt. 2 ble enstemmig vedtatt.
Innstilingen pkt. 3 ble ensteinig vedtatt.
AP' s forslag pkt. 4 ble enstemmig vedtatt.

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET:
1. Byggingen av nybygget gjennomføres i hht forutsetningene.
2. Det stares en prosess mot en mulig framtidig innpa.ssing av barehagen i skolens
lokaler.
3. Kommunestyret ber rådmanen utrede nærmere hvordan prosjektet kan fullføres
innenfor ramen av prosjektet.
4. Kommunestyret forutsetter endelig politisk behandling innen utgangen av juni 2013.

FOR-005/13 VEDTAK- 04.02.2013

Driftsutvalgets innstiling ble enstemmig vedtatt.

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET:
l. Byggingen av nybygget gjennomføres i hht forutsetningene.
2. Det stares en prosess mot en mulig framtidig innpassing av barehagen i skolens
lokaler.
3. Kommunestyret ber rådmanen utrede nærmere hvordan prosjektet kan fullføres
innenfor ramen av prosj ektet.
4. Kommunestyret forutsetter endelig politisk behandling innen utgangen av juni 2013.



006/13: OPPRETTELSE AV LEGEHJEMMEL I KOMBINASJON MED
KOMMUNEOVERLEGESTILLING

INNSTILLING:

l. Det opprettes 50 % fastlegehjemmeL.

2. Kostnader til ny hjemmel dekkes ved at det blir økt inntjening i form av refusjoner
og egenandeler.

3. Det søkes tilskudd fra helsedirektoratet for â opprette ny fastlegehjemmeL.

4. Stilingen lyses ut som kommuneoverlege 50 % stiling i kombinasjon med 50 %
stiling som fastlege.

DRIF -004/13 VEDTAK- 23.01.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET:
l. Det opprettes 50 % fastlegehjemmeL.

2. Kostnader til ny hjemmel dekkes ved at det blir økt inntjening i form av refusjoner
og egenandeler.

3. Det søkes tilskudd fra helsedirektoratet for å opprette ny fastlegehjemmeL.

4. Stilingen lyses ut som kommuneoverlege 50 % stiling i kombinasjon med 50 %
stillng som fastlege.

FOR-006/13 VEDTAK- 04.02.2013

Driftsutvalgets innstiling ble enstemmig vedtatt.

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET:
l. Det opprettes 50 % fastlegehjemmeL.

2. Kostnader til ny hjemmel dekkes ved at det blir økt inntjening i form av
refusjoner og egenandeler.

3. Det søkes tilskudd fra helsedirektoratet for å opprette ny fastlegehjetreL.
4. Stilingen lyses ut som kommuneoverlege 50 % stiling i kombinasjon med 50

% stillng som fastlege.

007/13: DELEGERINGSREGLEMENT

INNSTILLING:

l. Vedlagte forslag til Delegeringsreglement vedtas.

2. Rådman har innstilingsrett i alle saker med untak av budsjett og økonomiplan.

FOR-007/13 VEDTAK- 04.02.2013



Rådmannen orienterte.

Ordfører forslo:
Saken oversendes kommunestyret uten realitetsbehandling i formanskapet.

Kjell Eilertsen (FL) foreslo:
l. Saken oversendes kommunestyret uten innstiling fra formanskapet.
2. Rådmannen utarbeider til komnunestyret en oversikt over hvilke konkete
endringer som foreslås i det nye fremlagte ny delegeringsreglementet.

Ordførers forslag ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:
Saken oversendes kommunestyret uten realitetsbehandling i formannskapet.

008/13: INNKJØPSVEILEDER - FAUSKE KOMMUNE

INNSTILLING:

l. Saken tas til orientering

2. Innjøpsveileder for Fauske komnune vedtas slik den foreligger.
3. Endringer i veileder med bakgrunn i lovendringer og organisatoriske endringer kan gjøres

administrativt.

FOR-008/13 VEDTAK- 04.02.2013

Jørn Stene (FL) foreslo endring i punkt 2 i innstilingen:
Innjøpsveileder for Fauske kommune vedtas med slik endring i punt 3.1. Lokalt
næringsliv, andre setning til:
Ved kjøp til en verdi over kr. 50.000,- skal alle lokale næringsdrivende som kan levere
varen forespørres om å delta i konkuransene.

Videre endres punt 12.7. Valg av anskaffelsesprosedyre, første avsnitt, andre setning
til:
Ved å gjennomføre konkuransen som en direkteanskaffelse skal alle lokale
næringsdrivende som kan levere varen forespørres.

Som en følge av dette strykes siste setning i første avsnitt i punt 12.7

Innstilingens pkt. 1 ble enstemmig vedtatt.
Innstilìngens pkt. 2 ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for FL's forslag.
Innstilingens pkt. 3 ble enstemmig vedtatt.

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET:
l. Saken tas til orientering

2. Innjøpsveileder for Fauske kommune vedtas slik den foreligger.



3. Endringer i veileder med bakgrunn i lovendringer og organisatoriske endringer kan

gjøres administrativt.

009/13: STRATEGIDOKUMENT MINERALUTVINNING SULITJELMA-
BUDSJETT

INNSTILLING:

Det bevilges kr 400000 fra næringsfondet for 2013 til etablering av prosjekt
mineral strategi i Fauske kommune. Formanskapet ber rådmanen komme tilbake med
egen sak dersom det blir større endringer i finansieringsgrulaget for prosjektet.

FOR-009113 VEDTAK- 04.02.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:
Det bevilges kr 400000 fra næringsfondet for 2013 til etablering av prosjekt
mineral strategi i Fauske kommune. Formanskapet ber rådmanen komme tilbake
med egen sak dersom det blir større endringer i finansieringsgrulaget for prosjektet.

010113: SØKNAD OM BEVILLING TIL SALG AV ØL OG ANNEN
ALKOHOLHOLDIG DRIKK I PERIODEN 010712 - 300616

INNSTILLING:

Søknad fra Coop Nordland om beviling for salg av øl og anen alkoholholdig drikk med
innti14,76 volumprosent alkohol innvilges som følger:

Styrer:

Coop Nordland, org.nr. 946231 819
Coop Marked Valnesfjord
I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan
øi og annen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent
alkohol
Aina Paulsen (Kunskapsprøven i Alkoholloven må avlegges innen
3 måneder etter innvilget salgsbeviling)
Bente Birkelund (Kunskapsprøven i Alkoholloven må avlegges
innen 3 måneder etter innvilget salgsbeviling)

Bevillngshaver:
Salgslokale:
Salgstid:
Omfang:

Stedfortreder:

Bevillngsperioden er: fra 01.03.2012 ti30.06.2016

FOR-OI0/13 VEDTAK- 04.02.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:



Søknad fra Coop Nordland om beviling for salg av øl og anen alkoholholdig drikk
med inntil 4,76 volumprosent alkohol innvilges som følger:

Bevilingshaver:
Salgslokale:
Salgstid:
Omfang:

Styrer:

Stedfortreder:

Coop Nordland, org.nr. 946231 819
Coop Marked Valnesfjord
I henhold til Fauske komrnunes alkoholpolitiske handlingsplan
øi og anen alkoholholdig drikk med inntil 4,16 volumprosent
alkohol
Aina Paulsen (Kunskapsprøven i Alkoholloven må avlegges
innen 3 måneder etter innvilget salgsbeviling)
Bente Birkelund (Kunskapsprøven i Alkoholloven må avlegges
innen 3 måneder etter innvilget salgsbeviling)

Bevilingsperioden er: fra 01.03.2012 til 30.06.2016

011113: SØKNAD OM BEVILLING TIL SALG AV ØL OG ANNEN
ALKOHOLHOLDIG DRIKK I PERIODEN 2012-2016

INNSTILLING:

Søknad fra ICA supermarked Fauske om beviling for salg av øl og anen alkoholholdig
drikk med inntil 4,76 volumprosent alkohol iiivilges som følger:

Bevilingshaver:
Salgslokale:
Salgstid:
Omfang:

Styrer:

Stedfortreder:

ICA Norge AS, org.nr. 931 186744
ICA superrarked Fauske

I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan
Ølog aien alkoholholdig drikk med inntì4,76 volumprosent

alkohol
Stig Allan Salemonsen (Kunskapsprøven i Alkoholloven må
avlegges innen 3 måneder etter innvilget salgsbevillng)
Greta Olsen (Kunskapsprøven i Alkoholloven må avlegges innen
3 måneder etter innvilget salgsbeviling)

Bevilingsperioden er: fra 01.03.2013 til 30.06.2016

FOR..011113 VEDTAK- 04.02.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:
Søknad fra ICA supermarked Fauske om beviling for salg av øl og anen
alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent alkohol innvilges som følger:

Bevilingshaver:
Salgslokale:
Salgstid:
Omfang:

Styrer:

ICA Norge AS, org.nr. 931 186 744
ICA supermarked Fauske
I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan
øi og anen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent
alkohol
Stig Allan Salemonsen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må
avlegges innen 3 måneder etter innvilget salgsbeviling)



Stedfortreder: Greta Olsen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må avlegges
innen.3 måneder etter innvilget salgsbeviling)

Bevilingsperioden er: fra 01.03.2013 til 30.06.2016

012/13: SØKNAD OM BEVILLING TIL SALG A V ØL OG ANNEN
ALKOHOLHOLDIG DRIKK MED INNTIL 4,76 VOLUMPROSENT ALKOHOL

INNSTILLING:

Søknad fra Rema L 000 Fauske om beviling for salg av øl og anen alkoholholdig drikk
med inntil 4,76 volumprosent alkohol innvilges som følger:

Bevilingshaver:
Salgslokale:
Salgstid:
Omfang:

Styrer:

Stedfortreder:

Rema 1000, 876 539 802
Sjøgata 34 (nye lokaler)
I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan
øi og anen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent
alkohol
Chris Garstad (Kunskapsprøven i Alkoholloven må avlegges
innen 3 måneder etter innvilget salgsbeviling)
Thomas Garstad (Kunskapsprøven i Alkoholloven må avlegges
innen 3 måneder etter innvilget salgsbeviling)

Bevilingsperioden er: fra 01.03.2013 til 30.06.2016

FOR-012/13 VEDTAK- 04.02.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:
Søknad fra Rema L 000 Fauske om beviling for salg av øl og annen alkoholholdig
drikk med inntil 4,76 volumprosentalkohol innvilges som følger:

Bevilingshaver:
Salgslokale:
Salgstid:
Omfang:

Styrer:

Stedfortreder:

Rema 1000, 876 539 802
Sjøgata 34 (nye lokaler)
I henhold ti Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan
øi og anen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent
alkohol
Chris Garstad (Kunskapsprøven i Alkoholloven må avlegges
innen 3 måneder etter innvilget salgsbeviling)
Thomas Garstad (Kunskapsprøven i Alkoholloven må avlegges
innen 3 måneder etter innvilget salgsbeviling)

Bevilingsperioden er: fra 01.03.2013 til 30.06.2016

013/13: SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 4. KVARTAL 2012

INNSTILLING:



De foreliggende søknader om økonomisk støte avslås.

FOR-OI3/13 VEDTAK- 04.02.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK:
De foreliggende søknader om økonomisk støte avslås,

014113: REFERATSAKER I PERIODEN UNNTATT OFFENTLIGHET

INNSTILLING:

Refererte dokumenter tas til orientering.

FOR-OI4/13 VEDTAK- 04.02.2013

Innstilingen ble enstemmig vedtatt.
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REFERATSAKER I PERIODEN

Sammendrag:
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13/1264
LU

12/823 12.02.2013 Coop Nordland VEDRØENDE BEVILLING FOR
SALG AV ALKOHOL

INNSTILLING:

Refererte dokumenter tas til orientering.
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FAUSKE KOMMUNE
Servicetorg~

Coop Nordland

Boks 298

8001 BODØ

Saksbehandler: Line Kristiansen - Telefon: 75604009 - Telefaks: 75604001

Deres rel.: Vår rel.: 13/1264/LIN Dato: 12.02.2013

VEDRØENDE BEVILLING FOR SALG AV ALKOHOL

Viser til vedtak fattet av Formanskapet 06.06.2012, samt brev fra CoopNordland datert
31.01.2013. Henvendelsen fra dere gjelder muligheten for å overføre Focus Ølutsalg sin
beviling til CoopMega Fauske.

Bevilingen ble gitt til Coop Nordland, med salgssted Focus Ølutsalg i Amfi. Overføringen fra
Focus ølutsalg til å gìelde Coop Mega innebærer ikke opprettelse av nytt utsalgssted, bare å
implementere salget i ordinær butikk. Muligheten for salg av øl i butikk fra 01.03.2013 ble
gitt av Kommunestyret og senere av Formanskapet i Fauske kommune.

Videre overføring av bevilingen fra Coop Mega til Coop Prix 01.04.2013 gìelder også bare
en formell overføring, salg vil skje i samme lokaler. Bevilingen vil fortsatt være Coop
Nordland sin.

Fauske kommune godkjenner overføring av salgssted fra Focus ølutsalg til Coop Mega fra
01.03.2013. Videre godkjennes overføring av salgssted fra Coop Mega til Coop Prix fra
01.04.2013

Når det gìelder styrer og stedfortreder for bevilingen vil disse bli vurdert på linje med disse
funksjonene ved ordinær søknad om bevillng. Endelig fastsetting av styrer og stedfortreder

- - vil dere få beskjed om når vandelsvurdering hos politi, skatt og enhet helse er gjennomført.

t:~cl~.
Even Ediassen
Rådmann

O-~J-. ...---~~~
Leder servicetorg

Postadresse: Postboks 938201 FAUSKE
Besøksadresse: Torggata 2 i
E-post: postmoltak(0fauske. kommune. no

Telefon Faks
75604000 75604001

Bankgiro: 4555 0700348/8951 07004 i 5

Org. nr: 972 418 021
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Arkiv sakID.: 13/254 I Saksbehandler: Evald Solbaken
Sluttbehandlede vedtaksinstans: Formanskapet

Sak nr.: 017/13 I FORMANNSKAP ¡Dato: 11.03.2013

GJENNOMFØRING NY SKOLESTRUKTUR - MANDAT OG
PROSJEKTBESKRVELSE

Vedlegg: l. Overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse

2. SU Hauan skole - tilbakemelding overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse
3. Hauan FAU - tilbakemelding overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse
4. KFU - tilbakemelding overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse
5. FO-klubben iFauske - tilbakemelding overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse
6. Faglig trafikfofUm Fauske - uttalelse ny skolestr i Fauske
7. Referat fra SU-møte Vestiyra skole 25.2.13 - inspiIl overordnet mandat- og

prosjektbeskrivelse
8. SU Valnesfjord Skole - uttalelse mht phindokument

9. Valnefjord nærmiljøutvalg, FAU Valnesfjord skole og Flerbrushallstyret -
tilbakemelding overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse

io. Erikstad F AU - inspill/ringsuttalelse til overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse

L l. SFO leder Hauan - tilbakemelding på overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse

SamlUendrag:

Arbeidet med å planlegge, gjennomføre og utvikle ny skolestruktur for Fauske kommune er godt
i gang. Egen prosjektleder med ansvar for å lede prosessen staret 1.1.2013

Et første steg i dette arbeidet er å avklareög beslutte mandat for prosjektet og å godkjenne plan
for gjennomføringen.

Med utgangspunt i informasjon og saksopplysninger framlagt for kommunestyret ved tidligere
behandling av saken og også ved øvrig innenting av informasjon, er det utarbeidet forslag til
((overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse)).

Vedlagte forslag til prosjektbeskrivelse viser på overordnet nivå hva prosjektet skal levere og
hvilke mål som er satt for gjennomføringen av dette. Der ligger også forslag til organisering og
en kort beskrivelse av de ulike områdene som prosjektet omhandler.

Forslaget har vært sendt ut til aktuelle interessenter med invitasjon om å komme med
tilbakemeldinger og innspil til mandat- og prosjektbeskrivelsen. I tilegg har det vært avholdt
informasjonsmøter for tilitsvalgte og for KFU (Fauske kommunale foreldreutvalg) og F AU ved
skolene. Ettersom saken om ny skolestruktur har vært ute til høring ved tidligere behandling er
dette ikke å betrake som en ordinær høringsrude, men er mer et ønske om å få inn synspunter
og råd fra interessentene på forslaget.



Ved fristens utløp var det kommet inn 11 uttalelser. Alle disse er vedlagt. Uttalelsene varierer
noe med hensyn til hva interessentene er opptatte av og hva de fremhever som viktig å vektlegge
i arbeidet med gjennomføringen av prosjektet.

Her er noen av tilbakemeldingene og Rådmanens kommentarer til disse:
A. Trafikksikkerhet

Flere av tilbakemeldingene går på trafikksikkerhet og utfordringene som knyter seg til
trafikale forhold SOm følge av ny skolestruktu.Det å få til gode løsninger her vil være en
krevende oppgave som må ha stort fokus og også må være på plass før åpningen av hy
skole.

Rådmannen er enig i at arbeidet med trafikksikkerhet må ha høy prioritet i prosjektet. I
forhold til vårt opprinnelige utkast til prosjektbeskrivelse markerer vi dette med å endre
tidsplanen til å gjelde for hele prosjektperioden. Det fremkommer også i eget punkt under
punkt 6. Kritiske faktorer.

B. Finneid skole

Andre forhold som også flere av interessentene trekker fram er endringene for Finneid
skole, og at dette også vil medføre behov for ombygging og tilpasninger av skolebygget.

I prosjektbeskrivelsen er dette satt opp som eget resultatmål jfr. Punkt 2.3. og arbeidet
her vil inngå i delprosjekt punkt 3.2.9 Planlegging og etablering nye drifsenheter - nye
Vestmyra Skole og nye Finneid skole. Teksten i opprinnelig prosjektutkast justeres, og det
tas med avklaring, planlegging og gjennomføring av nødvendige bygningsmessige
tilpasninger. .

C. Tidsplan

Flere av interessentene gir også uttrykk for bekymring i forhold til den strame
tidsplanen som er satt for prosjektet.

Rådmannen ser også klart at tidsplanen slik den er satt opp er krevende, og at det åfå
den nye skolestrukturen på plass innenfor de frister som er satt vil kreve hard arbeid og
sterktfokus på framdrif. Det blir også viktig å unngåforsinkelser i

prosjektgjennomføringen.

D. Prosessmål

En av interessentene foreslås justering i teksten under punkt 2.4 prosessmåL.

Rådmannen er enig 1 at teksten slik den er formulert i forslaget passer bedre enn vår
tekst og endrer teksten her. Teksten ((å håndtere mulig støy og motreaksjoner fra
interessentgrupper eller andre)) slik det sto i vårt utkast, kan gi inntrykk av at en ser på
uenighet og motstandsom negativt. Derfor endres teksten til ((å håndtere innspil og
reaksjoner en fra andre på en ryddig og ordentlig måte))

E. Forslag nye vuderinger 1.-4. trinn
Noen av tilbakemeldingene er også kritiske ti løsningen som er valgt for sentrumsskolen,
- spesielt for 1.-4. klassetrinn, nedleggelse av Hauan og Erikstad og endring av Finneid
skole.



Fra en av interessentene legges det også fram forslag om å vudere dette på nyt og
avvente videre planlegging av skoleløsning for dette alderstrinn.

Rådmannens oppfatning er at slikt forslag ligger utenfor mandatet til prosjektet, og vi

finner derfor ikke grunn til å ta dette inn som del av arbeidet med gjennomføringen av ny
skolestruktur.

Rådmanen vurderer tilbakemeldingene til prosjektbeskrivelsen som nytige og verdifulle for det
videre arbeid. Vi må her understreke at det framlagte forslag tì1 mandat- og prosjektbeskrivelse
er på overordnet nivå og omhandler formål og mål for prosjektet. I tilegg skal det også skal gi en
oversikt over hvilke elementer prosjektet skal arbeide med. Det sentrale her å få fram hva
prosjektet skal utrette. Neste fase vil være å planlegge mer konket hvordan gjennomføringen av
prosjektet skal legges opp. Her vil en klarlegge mer detaljert hvilke oppgaver og gjøremål som
knyter seg til de ulike prosjektområdene og også bestemme framdriftsplan og innlagte milepæler
og beslutningspunkter.

Slik Rådmannen leser flere av de innspil og kommentarer som ellers er gitt fra interessentene
går disse mer på forhold som knyter seg til selve gjennomføringen. Innspilene er registrert og
vil bli tatt hensyn til i det videre arbeid. Vi noterer også med glede at alle interessentene gir
uttrykk for at de ønsker å bidra positivt til gjennomføringen av prosjektet.

Rådmanen vil i tilegg forslå at det ved etableringen av ny sentrusskole eventuelt blir vudert
en navneendriog og at en går bort fra å benevne den nye skolen for Vestmyra skole. Et nyt navn
vil gi signaler mO at det her skapes noe nyt, og vil også kune ha en positiv effekt i forhold til å
skape tilhørighet og følelsen av at dette er skolen også for elevene som kommer fra boområder
utenfor Vestryra. Navneendringen kan gjennomføres som en konkurranse der elever og ansatte
inviteres til å delta

INNSTILLING:

Vedlagte forslag til mandat og prosjektbeskrivelse for gjennomføring av ny skolestrutur
for Fauske kommune vedtas og legges til grunn for det videre arbeid med prosjektet.

Even Ediassen
rådman
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L Innledning og bakgrunn

. 1.1 Kommunestyrevedtakene 21. juni og 13. desember 2012

Spørsmål om endring av skolestruktur for Fauske kommune har vært tema som har vært
utredet og behandlet i flere sammenhenger. Bla. var saken til politisk behandling i 2009 og

da med resultat at det ikke ble gjort endringer på eksisterende struktur. Saken kom opp på
nytt ifm. budsjettvedtaket (sak 74/12 KOM 15.12.2011) der kommunestyret gjorde vedtak

om å få seg forelagt dette som egen sak og med målsetting om å få dette klar for behandling
ila første halvår 2012.

Egen prosjektgruppe ble oppnevnt og med mandat å gi kommunestyret ei anbefaling på

vedtak for å kunne beslutte en framtidig skolestruktur som tilfredsstiller de kvalitetskrav

som Fauske skolen bør representere og innenfor de økonomiske rammer som en forventer
skoleetaten vil ha til disposisjon i årene framover.

Prosjektgruppen har med bistand fra Eggen Arkitekter as utredet ulike alternativer for ny

skolestruktur og det er også gjort vurderinger og beregninger av de forskjellige løsningene

som er presentert ~ bla. FDV-kostnader og finanskostnader slik disse vil være for de ulike

alternativer og også hva forslagene betyr i forhold til antall klasser/klassestørrelser/

arealbehov mv. Prosjektgruppen kom ikke fram til noe felles forslag til løsning for

kommunestyret.

Rådmannens innstilling var å gå for en løsning som innebærer endring av skolestruktur og
med et alternativ som tilsier etablering aven helt ny skole i sentrum stor nok til å ta i mot

alle elevene fra de 4 eksisterende skolene (Finneid, Hauan Vestmyra, Erikstad) og for

Valnesfjord nedlegging av Kosmo skole og barnehage og overføring av elevene tilValnesfjord

skole. For Sulitjelma; ingen endring av skolestruktur.

Ved behandling av ny skolestruktur i kommunestyret (sak 124/12 KOM 21.06.12) ble ingen

av de vurderte alternativene for sentrumsløsning valg, og rådmannens forslag til innstilling

om en felles skole for Fauske sentrum ble ikke tatt opp til avstemming i kommunestyret. i

stedet ble det stemt over innstilling fra Formannskap.

Den valgte løsning for ny skolestruktur Fauske er etter dette:

a) Ny sentrumsskole (Vestmyra) 1-10, nybygg og eventuell gjenbruk /ombygging

Vestmyra 1-7 til 1-4 (2 paralleller 1-4 og 3 paralleller 5-10)

b) Finneid skole omgjøres fra 1-7 til 1-4 (2 paralleller)

c) Rehabilitering /eventuelt ny skole Valnesfjord 1-10
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d) Kosmo oppvekstsenter legges ned 1.08.17. Avdelingen skole videreføres som

avdeling underlagt Valnesfjord skole fram til rehabilitering /nybygg i Valnesfjord er

ferdigstilt

e) Hauan skole legges ned 1.08.2017,eller ved ferdigstillelse av nye Vestmyra skole

f) Erikstad skole legges ned 1.08.2017,eller ved ferdigstillelse av nye Vestmyra skole

Ved behandling av budsjett 2013 og økonomiplan 2014-2016 (sak 181/12 KOM 13.12.12) i

kommunestyremøtet 13.12.12 ble det gjort vedtak om å framskynde etableringen av
Vestmyra skolesenter og at arbeidet med planlegging av utbyggingen skal være ferdigstilt ila

2013 Skolen skal være ferdigstiltsenest til skolestart 2016. Det er lagt inn midler til

byggeprosjektet (35 mill) ticlligere opplånt samt bevilgning 10 mill i 2013 samt med

bevilgninger i 2014 (165) og 2015 (165) - totalt med 375 milL. Det er i forbindelse med

tidligere planer for utbygging av Vest myra skole gjort en god del forberedende arbeid som vi

kan dra nytte av i planleggingen av ny sentrumsskole.

Valnesfjord skole planlegges i 2014

Prosjektleder med ansvar for å drive fram og gjennomføre prosessen med å få på plass ny

skolestruktur er ansatt fra 1.1.2013

1.2 Bakgrunn for vedtakene i kommunestyret
Høye driftsutgifter
Fauske skolen har store utfordringer fremfor seg. Noe av utfordringene knytter seg til

økonomi og de rammebetingelser som gjelder for drift av skolene. Dagens situasjon viser at
kommunen aldri har hatt større utgifter til skoledriften og at det er ubalanse mellom faktiske

driftsutgifter og det skoleetaten har til rådighet. Samtidig synes det som om skolene
opplever knapphet på ressurser og at det er vanskelig å få til forsvarlig drift slik situasjonen

er med dagens driftsform. Situasjonen har vist negativ utvikling over flere år, og det er derfor

behov for å ta grep i forhold til å effektivisere driften og få økonomien på plass.

En del av årsaken til de høye kostnadene skyldes at kommunen haren skolestruktur med

mange små enheter. Dette begrenser muligheten for fleksibilitet og tilpasninger i forhold til

å justere elevtall, klassestørrelser, organisering, fordeling av lærerressurser mv. Resultatet

blir dårlig utnyttelse aV den samlede skolekapasiteten og vi får av dette uforholdsvishøye

nettokostnadertotalt og per elev sammenlignet med andre kommuner.

Betydelige investeringsbehov

i tillegg er flere av kommunens skoler i dårlig stand og tilfredsstiller ikke kravene som stilles

til dagens skolebygg hverken funksjonsmessig eller bygningsmessig. Det er derfor behov for
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store investeringer i tiden framover i nybygg og /eller rehabiltering. Ny skolestruktur vil

frigjøre ressurser som gjør det mulig å ta de store løft som må gjøres på investeringssiden.

Nedgang i elevtallene

Et annet forhold som forklarer berettigelsen av prosjektet er elevtallsutviklingen og

prognosene framover for elevtallsgrunnlaget i kommunen og for de ulike skoleområdene.

Slik tallene fra SSB viser har antall innbyggere i Fauske kommune i aldergruppen 6 -15 år

sunket med ca.180 de siste 10 år (fra 1311tiI1128).Tallene framover viser også en fortsatt
nedgang, og vi vil om beregningen slår til få en ytterligere nedgang på ca 120 elever i tiden

fram til 2025. Utfra dette er det nødvendig å gjøre betydelige justeringer og endringer for å

få til riktig dimensjonering og tilpasse kapasitet og skolestørrelse til det faktiske elevtall som

vi vil ha i årene framover.

Behov for å videreutvikle det pedagogiske arbeidet

Utover nevnte økonomiske og strukturelle forhold er det også et klart behov for å styrke og
utvikle det pedagogiske arbeidet i Fauske skolen. Mye bra arbeid gjøres rundt om i de

enkelte skolene, men kvaliteten i skoletilbudet synes å være noe variabelt og også preget av
ulikheter mellom skolene når det gjelder forhold som pedagogisk tenkning, visjoner og mål

for arbeidet, organisering av undervisningen, læringsmiljø og pedagogiske virkemidler og
praksis slik denne viser seg i det daglige liv i skolen. Det er et mål å oppnå større grad av

likhet på skoletilbudet, og alle elever må være sikret et enhetlig og kvalitativt godt

undervisningstilbud.
Slik elevresultatene for Fauske skolen viser seg i de nasjonale prøvene er resultatene noe

lavere enn landsgjennomsnittet. Vi ser imidlertid utfra målingen for skoleåret 2012/2013 en

trend som peker i riktig retning og det er fortsatt nødvendig å ha stort fokus på systematisk
og aktiv jobbing og gjøre felles løft for fremme det pedagogiske og faglige arbeidet.

1.3 Prosjekt ny skolestruktur

((Prosjekt ny skolestruktun) skal planlegge, gjennomføre og utvikle ny skolestruktur for

Fauske kommune. Prosjektet er designet og tilrettelagt for å iverksette
kommunestyrevedtakene i juni og desember 2012 på en effektiv måte.

1.4 Folkehelseperspektiv er endel av prosjekt ny skolestruktur

I Folkehelsekommunen der alle trives skal Fauske kommune sette fokus på helhetlige

tilnærminger i folkehelsearbeidet ved alle kommunens skoler. Et overordnet mål er at alle
skoler skal være helsefremmede. Helsefremmende skoler bygger på folkehelsestrategien om

at ((God helse er overskudd til å mestre skolehverdagens utfordringen) Med god helse
tenker vi i denne sammenhengen på god fysisk form, bra kosthold, trivsel og livskvalitet.
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Kommuneplanen - samfunnsdelen sier: ((Det strategiske fokus i folkehelsearbeidet er

barn/unge,foreldre/foresatte samt samhandling og samfunnsutvikling. Derfor skal det ved

planlegging, gjennomføring og utvikling av ny skolestruktur i Fauske kommune rettes spesiell

oppmerksomhet mot helsefremming og helhetlig tilnærminger på alle nivå.

Fauske kommune har inngått et samarbeid med Nordland Fylkeskommune om å bli en

pilotkommune innen folkehelsearbeid. (sak 040/11 KOM 16.06.11) Det innebærer at Fauske
kommune utvikler et forprosjekt som skal skje i samarbeid mellom kommunen, fylket og
departementet. Det er grunn til å anta at deltakelse i prosjektet kan utløse vesentlige

økonomiske midler. Arbeidet medå videreføre dette blir en del av prosjektet ((Planlegging,

gjennomføring og utvikling ny skolestruktur ((

L.S U nivers~ii utforming

i planleggingen av de nye skolene som skal realiseres gjennom prosjektet er et viktig tema

hensynet til universell utforming. Elever med ned ulik funksjonsdyktighet fordrer

tilrettelegging og spesiell utforming både i forhold til skolebygget så vel som til skolens

uteområde. For å få til velfungerende løsninger er det viktig å få slike hensyn belyst tidligst

mulig i prosjektfasen og få dette inn i den helhetlige tenkningen på hvordan vi ønsker oss

utformingen av skolene.
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2 Mål

2.1 Overordnet målsetting

Prosjekt ((Ny skolestruktur Fauske)) skal planlegge, gjennomføre og utvikle ny skolestruktur

basert på kommunestyrevedtakene i juni og desember 2012.

2.2 Effektmål (formål)

o Ny skolestruktur skal gi mulighet for økonomisk omdisponeringer og frigjøre midlerJil

nybygging / eventuelt rehabilitering av Vesmyra- og Valnesfjord skole

o Ny skolestruktur skal gtkommunen nye, oppgraderte skoleanlegg som tilfredsstiller

dagens og framtidens krav til kvalitet og funksjonsmessige forhold

o Ny skolestruktur skal gi en mer rasjonell og effektiv skoledrift, gjennom effektivisering

og bedre utnyttelse av ressursene som enhet skole har til disposisjon

o Ny skolestruktur skal sikre enhetlige og optimale læringsforhold og best mulig

læringsutbytte for alle elevene i Fauske skolen. Målsettingen i forhold til
læringsforhold og faglige resultater er at våre elever skal prestere over

landsgjennomsnitt på målinger av skoleprestasjoner og læringsmiljø
o Ny skolestruktur skal gi bedre tilpasning i forhold til kapasitet, størrelse og

dimensjonering av Fauske skolen sett i sammenheng med elevtallsutviklingen og

demografiske forholdJ kommunen
o Ny skolestruktur skal sikre bedre styring og bedre samordningßv hvordan skolene

drives, herunder også mellom skole og tilgrensede tjenester som PPT, barnevern,
familiesenter mv

o Ny skolestruktur skal bidra til utvikling aven felles pedagogisk plattform og felles

grunnsyn som tydeliggjør hvilke prinsipper og føringer som ligger til grunn for det

faglige arbeidet i Fauske skolen

o Ny skolestruktur skalivareta folkehelseprinsippene og danne grunnlag for de beste

helsefremmende skoler.

2.3 Resultatmål

Prosjektet har følgende mål som skal realiseres i lØpet av prosjektperioden:

. Prosjektet skal utvikle en plan for gjennomføring av ny skolestruktur

. Prosjektet skal realisere og fullføre utbygging av ny sentrumsskole (Vestmyra)

. Prosjektet skal utrede, planlegge og få iverksatt nødvendige bygningsmessige

tilpasninger og justeringer av Finneid skole utfra endring i. -7. trinns skole til L. - 4.

trinns skole

. Prosjektet skal realisere og fullføre utbygging/rehabilitering av skole i Valnesfjord
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. Prosjektet skal resultere i færre driftsenheter, færre klasser, utjevning i

klassestørrelse og bedre utnyttelse av skolekapasiteten sammenlignet med dagens
tall

. Prosjektet skal forberede oppbyggingen og utvikling av de to driftsenhetene som skal

utgjør sentrumsskolen - nye Vestmyra skole og nye Finneid skole slik at disse er godt

forberedt og klar for møte situasjonen de vil være i ved skolestart 2016

. Prosjektet skal forberede, planlegge og lede arbeidet med avvikling av de tre skolene;

Hauan, Erikstad og Kosmo innenfor de tidsfrister som er satt

. Prosjektet skal utrede og beregne hva som er den beste finansieringsløsningen av ny

skolestruktur

. Prosjektet skal utrede og beregne hvilke økonomiske effekter og gevinster den valgte

strukturløsningen vil gi

. Prosjektet skal utforme opplegg for utvikling av felles pedagogisk plattform for

Fauske skolen, og skal sørge for å få denne innarbeidet og godt forankret både hos
lærere, elever og foreldre og for øvrig alle som er del av skolesamfunnet

. Prosjektet skal resultere i større likhet i undervisningstilbudet for alle elevene i

Fauske skolen, og samlet sett skal elevene ha oppnådd økt læringsutbytte og bedret
sine skolemessige prestasjoner sammenlignet med dagens målinger.

2.4 Prossessmåi

. Et viktig mål for prosjektet er å få til god samhandling og aktiv involvering og

medvirkning fra interesentene og alle som berøres eller blir påvirket av prosjektet

. Â få til godt fungerende prosjektgrupper som er motiverte og som har de ferdigheter

og egenskaper som skal til for å utføre prosjektoppdraget og arbeidsoppgavene som
knytter seg til dette

. Â håndtere mulig støy og motreaksjoner fra interessentgrupper eller andre på en

ryddig og ordentlig måte slik at gjennomføringen ikke vanskeliggjøres

. Â håndtere eventuell overtallighet av lærere og annet personell med naturlig avgang

og uten oppsigelser, og forøvrig håndtere personellmessige forhold i henhold til
etablerte spilleregler i offentlg forvaltning

2.5 Avgrensninger

Prosjektet ((Ny skolestruktur - Fauske kommune)) planlegges gjennomført over flere

år, og prosjektets oppgave er som nevnt ovenfor å realisere selve gjennomføringen

av denne og få denne etablert ila. prosjektperioden. Mange av de gevinster og
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effekter som prosjektet skal resultere i vil først kunne gi seg utslag etter at prosjektet

er gjennomført. Det er derfor viktig å understreke at ansvaret for å følge opp og
realisere de langsiktige effektene ikke ligger til prosjektet, men er oppgave for

driftsorga nisasjonen.

Nærmere avklaringer ift. avgrensninger og grensesnitt mellom prosjektet og

driftsorganisasjonen avklares/avtales ved oppstarten av de enkelte delprosjekt.
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3 Gjennomføring

3.1 Overordnet arbeidsstruktur

Prosjektet (( Ny skolestruktur Fauske)) er slik vi vurderer det et ganske omfattende og stort
prosjekt med ulikt faginnhold og mange forskjellige oppgaver som skal løses. Vi mener derfor
at det er hensiktsmessig å dele prosjektet inn i flere delprosjekter for å lette styringen og for
å kunne ha god kontroll på gjennomføring og framdrift i prosjektet. Med bakgrunn i
målsettingen som er gitt for prosjekter foreslår vi å dele dette inn 13 delprosjekter som til
sammen utgjør programmet ((Ny skolestruktur Fauske))

3.2 Delprosjektene og kort beskrivelse av sentrale oppgaver og leveranser for de
enkelte prosjekter

3.2.1 Planlegge gjennomføring av hovedprosjektet ((Ny skolestruktur Fauske))

En første oppgaver er å lage en plan på oversiktsnivå som i hovedsak beskriver hva som skal
oppnås med prosjektet og også gi en oversikt over det arbeid som skal gjøres. i neste
omgang vil det være nødvendig å planlegge mer detaljert hvordan gjennomføringen skal skje
og med nærmere beskrivelser av de ulike aktiviteter og oppgaver som inngår i de ulike
delprosjektene. Så er det også en oppgave å legge inn tidsplaner og fastsette milepæler og
kontrollpunkter for framdriften ¡prosjektet. Kritisk arbeids-/aktivitetslinje med hensyn på
framdrift vil da framkomme.

3.2.2 Hvorfor ny skolestruktur - forankring og utvikling av prosjektgrunnlaget
Spørsmålet om ny skolestruktur i Fauske er tema som har fått stor oppmerksomhet. Mange

har spørsmål og synspunkter til den strukturløsningen som valgt, og kritikken og motstanden

mot å endre nåvcerende skolestruktur har til tider vært ganske sterk. En viktig oppgave for

prosjektet vil være å tydeliggjøre prosjektgrunnlaget og få fram saklig og god informasjon

om hensikt og begrunnelse for vedtaket, og om hvordan prosessen og arbeidet videre vil

være med gjennomføringen av prosjektet. Informasjon, kommunikasjon, og aktiv involvering

med interessentene er innsatsfaktorene her.

3.2.3 Planlegging utbygging Sentrumsskole (Vestmyra)

Vedtaket i kommunestyremøtet 13.12.12 betyr at arbeidet med å planlegge og ferdigstille nye
Vestmyra skole skal framskyndes og det forventes at arbeidet med planlegging av utbyggingen
skal være ferdig ila 2013. Skolen skal være ferdigstilt senest til skolestart 2016. Vi må derfor ha
stort fokus på å holde tidsplanen for dette prosjektområdet og prioritere arbeid og innsats slik
at vi får alle leveranser og alle oppgavene som ligger i denne konkurranse- og
forberedelsesfasen ferdigstilt innenfor de frister som er satt. Sentrale oppgaver her er bL.a;
tekniske avklaringervedrørende tomt, programmering og utarbeidelse av rom- og
funksjonsprogram, utredning nybygg/bruk av eksisterendebygningsmasse¡ avklare/velge
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konkurranseform, utarbeidelse av konkurransegrunnlag for arkitekt og landskapsarkitekt,
utlysning arkitektkonkurranse, vUrdering/bedømmelse og valg av design løsning,

anbudsutlysning rådgivere og byggeleder, utarbeidelse/analyse av forprosjekt, forberedelse
politisk behandling og godkjenning av forprosjekt.

3.2.4 Prosjekt skolevei - trafikksikkerhet

For å lykkes med prosjektet er det nødvendig å være sikker på at de trafikale utfordringene
som ligger i Økt elevmasse til Vestmyraområdet finner gode og sikre løsninger.
Dette må spesielt sees på i forhold til at økningen i elevtallet fortrinnsvis skjer i aldersgruppa
6-12 år.
Det er allerede startet opp en prosess med involverte veimyndigheter, og denne skal fortsette
med høy prioritet. Fortrinnsvis ligger utfordringene knyttet til krysninger av E- 6 og R- 80.

3.2.5 Økonomi - finansiering - kostnad/nytteeffekt - gevinstrealisering

Økonomi vil være et gjennomgående tema i hele prosjektfasen. En av de første oppgavene
som må gjennomføres er å vurdere investeringsrammen til ny skolen, samt å vurdere

forventninger til kostnadsreduksjon ved en mer effektiv skoledrift. Kostnadsreduksjoner vil
omfatte behovet forfærre klasser og derigjennom færre lærerårsverk, samt at et nytt bygg
vil gi lavere driftsutgifter. En kan også vurdere om dette skal sees iforhold til dagen

skolestruktur og vedlikehold/utvikling av dagens skolebygg. Finansiering skal i første rekke

gjennomføres med låneopptak. For å redusere de driftsmessige konsekvensene av Økte
kapitalkostnader må andre finansieringskilder også bli vurdert. En alternativ

gjennomføringsmodell kan være OPS(Offentlg Privat Samarbeid) og vi antar at det vil være
aktuelt også å vurdere en slik løsning .

For Øvrig må en i denne sammenheng vurdere om ledig eiendomsmasse kan benyttes som

delfinansiering av ny sentrumsskole. Gevinstrealisering vil først fremkomme når ny

sentrumsskole tas i bruk.

3.2.6. Utvikling felles pedagogisk plattform
Stikkord her er ny oppvekstplan for samhandlingsområdet, felles plan for lese og
regneopplæring fra 1. - 10. klasse, felles vurderingskriterier (både slutt og
underveisvurdering) bruke utviklingsverktøyene fra Udir til å jobbe mot økende faglige
resultater(nasjonale prøver, kartleggingsprøver, osv).

3.2.7 Gjennomføre byggeprosjekt Sentrumsskole (Vestmyra)
i delprosjekt gjennomføre bygging vil de viktigste oppgavene for prosjektet være ivaretakelse

av byggherre-rollen og oppfølging overfor entreprenør på leveransene innenfor prosjektering
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og byggearbeid. Oppgavene og omfanget av oppfølgingsarbeidet vil her være noe avhengig av
hvilken entrepriseform som velges for byggeprosjektet.

3.2.8 Planlegging utbygging/rehabiltering Valnesfjord skole

Vedtaket i kommunestyremøtet desember 2012 (sak 181/12 KOM 13.12.12) forutsetter
oppstart planlegging avStrømsnes skole og flerbrukshall 2014. Med de beregninger vi har for
gjennomføringstid for et slikt byggeprosjekt fra forprosjektfase og fram til ferdigstilling, vil
dette bety at skolen vil kunne tas i bruk fra skolestart 2017. De sentrale oppgavene her vil i
hovedsak være de samme som nevnt under delprosjekt 4.2.3 - planlegging utbygging
Vestmyra skole. Vi vil anta at det kan være en fordel å starte en del av det forberedende
planleggingsarbeidet noe tidligere enn 2013. Dette bL.a fordi spørsmålet om valg av løsning,
rehabilitering eller nybygg i Valnesfjord, vil ha innvirkning på økonomien som helhet for
prosjektet. Dersom løsningen blir nybygg vil det også av hensyn til tidsplanen være nødvendig
å få igangsatt prosess fOr vurderinger av mulige alternativer for tomt i god tid. Slike prosesser
er tidkrevende, eksempelvis oppgavene med avklaringer rundt arealplanmessige og
reguleringsmessig forhold. En forutsetning for en slik begrenset oppstart i forberedelsene for
Valnesfjord skole er at dette ikke skjer på bekostning av framdriften i planleggingsarbeidet
ved Vestmyra skole.

3.2.9 Planlegging og etablering nye driftsenheter - nye Vestmyra og nye Finneid skole

Viktige oppgaver i dette prosjektområdet vil være: utredning muligheten for felles
administrasjonVestmyra og Finneid, administrativ struktur nye Vestmyra og Finneid,

planlegge overgang fOr personale og elever, avklare muligheter, behov og ønsker ,samt
kartlegge kompetansebehov forden enkelte enhet.

3.2.10 Planlegging og gjennomføring av nedleggelse Erikstad, Hauan og Kosmo skole

Â planlegge og gjennomføre avvikling og nedleggelsen av de tre skolene vil være en
utfordrende og krevende oppgave som må løses i nært samarbeid med ansatte og
tillitsvalgte, foreldre, elever og øvrige brukere av skolene. Oppgavene vil her dreie seg om å
jobbe både med håndtering og bearbeiding av følelsesmessige reaksjoner og motkrefter mot
endringene som skal gjennomføres, så vel som å sørge for å få på plass et ordentlig og ryddig
opplegg for overføring av elever og ansatte til nye driftsenheter.

3.2.11 Ny PPT organisasjon

Den interkommunale er PPT- ordningen er med bakgrunn i kommunestyrevedtak
13.12.2012 sagt opp, og egen kommunal PPT-tjeneste skal etableres og bygges opp i takt
med etableringen av ny skolestruktur.

3.2.12 Gjennomføre byggeprosjekt Valnesfjord skole
13



Prosjektbeskrivelse Fauske Kommune

Se beskrivelse under 4.2.7 - gjennomføre byggeprosjekt Vest myra skole

3.2.13 Avklare framtidig bruk av bygningsmasse som frigjøres ved nedlegging av
Erikstad, Hauan og Kosinoskole

Avklaring av framtidig bruk av skoleanleggene ved Erikstad, Hauan og Kosmo er en oppgaver
som er av stor viktighet for økonomien i prosjektet, både i forhold til nytte/kostnads-
betraktninger for drift og også i forhold ti finansiering av de nye skoleanleggene.
En grundig kartlegging av byggenes tekniske tilstand er påkrevet, i tillegg må en gjøre
vurderinger mht. funksjonalitet i forholdt til nåværende bruksområde, kartlegge fleksibilitet
og mulighet for endringer/justeringer, vurdere generalitet og mulig forskyvning til annet
bruk av bygningene. Med bakgrunn i analyseresultatene må det så gjøres beslutning om
hvilke alternative iØsninger en har for framtidig bruk av ledig eiendomsmasse. Alternativene
kan være saig og avhending av eiendom, at bygningene forblir fortsatt ikommunal eie og
benyttes til kommunale formål men endres til nye bruksområder utfra de foreliggende
behov som kommunen har.

3.3. Inforinasjons-og samhandlingsstrategi
Prosjektet legger opp til en arbeidsform som inviterer til aktiv deltakelse og bred involvering
fra interessentene, både interne, primære interessenter og også eksterne aktører og
offentligheten generelt. Dette vil søkes oppnådd først og fremst gjennom åpen
kommunikasjon og dialog med alle som påvirkes eller har interesse i prosjektet. Det vil være
nødvendig allerede i startfasen å få laget gode systemer og rutiner for deling av informasjon.
Spørsmål som når og hvordan skal interessentene informeres, hvor ofte informasjon, hvilke
typer informasjonskanaler skal brukes og hvordan få fram fakta og dokumentasjon på en
pålitelig og ryddig måte er en del av det som prosjektet må finne svar på og legge inn i sin
videre planlegging.

3.4 Prosjektrutiner

. Prosjektleder har ansvaret for at oppdraget blir utført og levert innen fristiht. de føringer
som er gitt.

. Prosjektmedarbeiderne har ansvar for å klarere fravær fra egen arbeidsplass og orientere
prosjektleder om ulike problemstillinger som vil forstyrre egen deltagelse.

. Deltagelse iht. prosjektplanen skal prioriteres og fravær skal klareres i god tid før
fellesmøter.

. Invölvering av referansegruppen gjøres fortløpende og de skal ha en aktiv rolle ¡ft.
planleggingen og gjennomføringen av prosjektet.

. Det lages referater fra hvert møte som legges ut på prosjektområdet.

. Prosjektet dokumenteres behørig på kommunens intranettløsning (share point)

3.5 Oversikt - aktiviteter som inngår i prosjektet
Prosjektoppdraget innebærer følgende aktiviteter:
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. Ledelse, koordinering, styring, oppfølging og kontrollarbeid

. Informasjon og kommunikasjonsarbeid

. Møteaktivitet

. Prosessarbeid

. Planleggingsarbeid

. Dokumentasjonsarbeid/utredningsarbeid

. Utarbeidelse av sakspapirer

. Analysearbeid og beregninger

. Beslutningsaktivitet

. Kunnskapsinnhenting og erfaringsutveksling

. Personalarbeid

. Forhandlinger

. Byggearbeid

. Opplæring

. KjØp av konsulent og entreprenørtjenester

. Utarbeidelse av rapporter og statistikk

. Annet
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4 Organisering og rapportering

4.1 Organisasjonskart

Følgende organisasjon forslåes for gjennomføring av prosjektet.

Se figur 1 som viser organisasjonskart for prosjektet

Figur 1 Prosjektorganisering - organisasjonskart
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4.2 Rolleavklaring, funksjonsbeskrivelser

Følgende funksjon/rolle beskrivelser er definert i prosjektet:

4.2.1 Prosjekteier - oppdragsgiver
Rådmann Even Ediassen er prosjekteier og oppdragsansvarlig

4.2.2 Styringsgruppe
i henholdtil kommunestyrevedtak 31. juni 2012 er formannskap styringsgruppe for
prosjektet.

4.2.3 Prosjektleder
Prosjektleder er Evald Solbakken, prosjektlederen har det daglige ansvar for ledelsen av

prosjektet og for gjennomføringen av dette. Prosjektleder rapporterer til rådmann.

4.2.4 Sentral prosjektgruppe
Prosjektet vil ha en sentral prosjektgruppe som koordinerer arbeidet og leveransene fra de

ulike delprosjektgruppene. En mulig sammensetting av sentral prosjektgruppe kan være

prosjektledere/prosjektkoordinator i delprosjektene, deltaker fra KFU, deltaker fra

tillitsvalgte, leder enhetsleder skole, leder enhetsleder barnehage, økonomisjef, og

kommunalsjef oppvekst og kultur. Prosjektleder er del av sentral prosjektgruppe og er leder

for teamet.

4.2.5 Delprosjektgrupper - prosjektdeltakere
Det opprettes prosjektgrupper for de ulike delprosjektenei og for noen av prosjekter vil det

også være aktuelt med egne delprosjektledere som koordiner arbéidet i prosjektgruppen.
Sammenséttingen og hvor mange som deltar i arbeidet med de enkelte prosjekt vil variere,

og det vil også være en fleksibilitet på den måten at prosjektet trekker inn forskjellige

resurser underveis alt etter hvilke oppgaver som skal løses.

4.2.6 Referansegruppe(r)

I tillegg til styringsgruppe opprettes det en eller flere referansegrupper. Referansegruppen

er først og fremst et forum for diskusjon og rådgivning for prosjektledelsen og vii bestå .av

brukerrepresentanter, tillitsvalgte samt interne og eksterne resurspersoner som kan tilføre
prosjektet nyttig erfaring og kompetanse:

4.3 Rapportering

Prosjekt ((Ny skolestruktur Fauske)) rapporter direkte ti rådmannen gjennom prosjektleder,

og alle milepæler skal godkjennes fortløpende av rådmann og styringsgruppen før videre

17



Prosjektbeskrivelse Fauske Kommune

framdrift iverksettes. Ressursspørsmål avklares med rådmannen. Bakgrunnsdokument,

lovverk, lokale planer, kommunale føringer med mer må framskaffes av prosjektet.
Milepælsplan framlegges for styringsgruppen og skal godkjennes før arbeidet starter. Det
informeres jevnlig om status og framdrift i prosjektet til styringsgruppen.

4.4 Interessenter og interessentenes involvering i prosjektet

4.4.1 Interessentanalyse - kartlegge hvem er interessenter/kunde ift.prosjektet
Her er det viktig ådefinere de som etter form krav haren berettiget høringsinteresse, og

synliggjøre hvordan denne vil bli ivaretatt. I tillegg vil det også være nødvendig å kartlegge

andre interessenter som kan ha innflytelse på prosjektet og tenke gjennom hvordan

involvere disse.

4.4.2 Avklare behov, ønsker og forventninger lift. mål og leveranser fra prosjektet.
Avklare hva slags rolle interessentene har i prosjektet, hva er interessentenes primære

behov, hvordan påvirkes de av resultatet, positive eller negative effekter.

4.2.3 Rolleavklaring - vurdere mulig bidrag fra interessentene ift. gjennomføring av
prosjektet
Vurdere hvordan interessentanalysen påvirker prosjektets videre utvikling

4.2.4 Lage plan og strategi for hvordan involvere interessentene
Med bakgrunn i interessentanalysen lages plan for hvordan utvikle et best mulig forholdet

mellom prosjektet og interessentene
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5 Tidsfrister og milepælsplaner
5.1 Overordnet plan for gjennomføring av prosjektet

Gjennomføringsplan ny skolestruktur

4.2.1 Ledelse og planlegging gjennomføring av hovedprosjekt

4.2.2 Hvonor ny skolestruktur - forank"ng og utvikling av prosjektgrunnlag

4..3 Planlegging utbygging av sentrumsskole

4.4 Prosjekt skolevei. planlegging trafikkiikkerhet

4.2.5 Økonomi.finansiering-kostnadjnyteeffekt-gevinstrealisering

4.2.6 Utvi~ingfelles pedagogisk plattform

4.2.) Gjennomføre byggeprosejkt Sentrumsskole (Vestmyral

4.8 Pianlegging utbygging/rehabiltering Vainesford skole

4.2.9 Planlegging og etable"ng nye driftsenheter - nye Vest myra og Finneid

4.2.10 Planlegging og gjennomføring nedleggelse Erikitad, Hauan og Kosmo

4.11 Ny PPT organisasjon - planlegging og gjennomføring

4.2.12 Gjennomføre byggeprosjekt Valnesfjord skole

4.13 Avklare framtidig bruk av bygningsmasse som frigjøres
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4.1.1 ledelse og planlegging roennomføring av ~ovedprosje~

412 Hvorior ny s~olest~ur. foran~ring og ut~ing av prosje~grunnlag

4.1. Planlegging utbyggng av sentrumss~ole

4.1.4 Prosje~ s~olevei . planleggngtra~~i\kerhel

4.1.5 Ø~onomi. finamiering . ~ostnad/nyteeffe~. ge~nstealisering

4.1.6 Utv~ing felles pedagogis~ platorm

4.1.7 Gjennomføre byggeprosej~ Sentrumss~ole IVestmyr)

4.1.8 Planlegging utbyggng/re~abilitering Valne~jord s~ole

4.1.9 Planlegging og etablering nye driftsen~eter. nye Veslmyr og finneid

4.1.10 Planlegging ogroennomføring nedleggelse ¡ri~stadi Hauan og Kosmo

4.1.11 Ny ppr organisasjon. planlegging ogroennomløring

4.1.1 Gjennomføre bygeprosje~ Valnesfjord s~ole

4.13 Avlare framtidig bru~ av bygningsmase som friroøres

5.2 Milepælsplaner og beslutningspunkt for de ulike delprosjekter
Det utarbeides etter hvert milepælsplaner og beslutningspunkter for delprosjektene.
Milepælsplanene beskriver hvilke aktiviteter og oppgaver som skal utføres innenfor et
bestemt tidsløp og hva som skal være oppnådd av resultater innenfor nevnte tidsløp.
Milepælsplanene blir derfor et viktig styringsverktøy for prosjektet.
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6. Kritiske suksessfaktorer

Kritiske suksessfaktorer er forhold som bidrar til at prosjektet blir en suksess. Det er
derfor viktig å avklare allerede ved oppstart av prosjektet hvilke forhold som det må
tas særlig hensyn til og hva som må være på plass for a få til en vellykket
gjennomføring. Noen opplagte suksessfaktorer for dette prosjektet synes å være:

· Ny skolestruktur må være basertpå fakta og gode analyser

· Forankring av ny skolestruktur både politisk Og administrativt

· Nødvendig styring og ledelse avarbeidet med ny skolestruktur

. God kommunikasjon og involvering

· Lojalitet til vedtatte beslutninger og avklaringer

. Nødvendige ressursrammer

· Reell vilje til å iverksette nødvendige tiltak dersom fremdrift og kvalitet ikke
oppnås
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7 Økonomi og finansiering

7.1 Kostnads-/finansierings- og nytteanalyse for prosjektet

En av de første oppgavene som må gjennomføre erå vurdere investeringsrammen til

ny skolen, samt å vurdere forventninger til kostnadsreduksjon ved en mer effektiv

skoledrift. Kostnadsreduksjoner vil omfatte behovet for færre klasser og derigjennom
færre lærerårsverk, samt at et nytt bygg vil gi lavere driftsutgifter. Finansiering skal i

første rekke gjennomføres med låneopptak. For å redusere de driftsmessige
konsekvensen av Økte kapitalkostnader må andre finansieringskilder også bli vurdert.

Disse elementene må snarlig analyseres, slik at konsekvensen tydelig kan fremkomme i

økonomiplanen for perioden 2014-2017.

7.2 Kostnadsramme og driftsbudsjett for prosjektet
Kostnadsramm.enfor prosjektet må bli kvalitetssikret ytterligere når romprogrammet
er på plass. Kommende driftsbudsjett må også vurderes, samt at det må vurderes i
hvilken grad driftsbudsjettet til skole kan bli styrket som en fØlge av mer effektiv drift.

Prosjektet deles opp i ulike delprosjekter med egne budsjett.

7.3 Budsjett for de enkelte delprosjekt

Alle delproSjektet tildeles et budsjett innenfor vedtatt totalrammen for prosjektet.

7.4 Økonomisk styring av prosjektet
Alle delprosjekter tildeles egne prosjektkoder. Økonomisk status legges frem for

styringsgruppen minst en gangi kvartalet.
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8 Risiko

8.1 USIKKRHETSANALYSE FOR PROSJEKTET

Ved oppstart av prosjektet gjennomføres usikkerhetsanalyse for å identifisere

risikofaktorene ved prosjektet. Her vurderes både interne forhold i prosjektet og

eksterne forhold. Risikokartleggingen brukes som hjelp for å kunne håndtere

usikkerheten i prosjektet og for å planlegge og iverksette tiltak som fjerner eller
reduserer denne.
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vI prosjektleder Evald Solbaken

8200 FAUSKE

Saksbehandler: Inger Fagervik - Telefon: 75604656 - Telefaks:

Deres ref.: Vår ref.: 13/1588/INF Dato: 25.02.2013

TILBAKEMELDING - OVERORDNET MANDAT OG
PROSJEKTBESKRVELSE NY SKOLESTRUKTUR FAUSKE
KOMMUNE.

Viser til invitasjon til å komme med tilbakemelding til utsendt planutkast med frist for
innsending 25.februar 2013. Samarbeidsutvalget ved Hauan skole behandlet dette i møte
L 1.02.2013, og vil på bakgru av dette komme med sin tilbakemelding.

SU merker seg at dette ikke er en ordinær høringsrunde, men en prosess der kommunen ber
om tilbakemelding fra ulike interessenter. SU håper likevel at tilbakemeldingen vil bli grudig
vudert i påfølgende prosess. Prosjektbeskrivelsen framgår som ryddig og med god struktur,
og vi ser at det det legges opp til en prosjektbeskrivelse med 13 delprosjekter.
Vi merker oss at det er lagt opp til en stram tidsplan med få alternativer dersom det oppstår
avvik fra denne tidsplanen. SU ved Hauan skole vurderer en slik stram tidsplan som risikofylt,
og med store konsekvenser for Fauske kommune dersom det skulle oppstå vesentlge avvik
fra denne planen.

. SU fastholder tidligere synspunter med utgangspunkt i at prosjektet må deles inni to
hovedprosjekter. Det ene bør være en realisering aven felles 5 -10 skole i kommunen.
Det andre bør være en grundig gjennomgang av alternative løsninger for 1 -4. klasse i
sentrum. Vi ser at det i prosjektplanen skal beregnes økonomiske effekter og gevinster
valgte struurløsning vil gi. SU mener at det innebærer en stor økonomisk risiko å gi

klarsignal til prosjektet før alle slike forhold er beregnet.

. SU mener at en modell med 1 -4 skoler i dagens skolebygg i sentru kan gi både

bedre kvalitet og være økonomisk gunstig. Valgte modell er heller ikke faglig vudert,
og vi merker oss at klassetall for valgt struur i sentru bygger på en framtidig

nedgang i elevtallet i kommunen. SU ber om at en fràmtidig nedgang i elevtallet i
kommunen vurderes opp mot en framtidig elevtallsutvikling for sentru. Vi ber om at
elevtallet i sentru.ses påi samenheng med boligutviklingen, og stiler spørsmål om
hvor nedgangen i elevtallet i kommunen er?

. SU ser at det ikke er tatt med utbygging I ombygging av Finneid skole i noen av
delprosjektene og heller ikke i investeringsramen. Vi ser at det er særs nødvendig å
få fram kostnadsrammene for dette, da det i prosjektet er en viktig forutsetning med
nødvendig tilpasning for å kune gjennomføre vedtatt struturløsning for 1 -4.klassetrinn i sentru. .



Det legges opp til 2 paralleller, og det innebærer et elevtall på ca. 200. Det er ikke
realistisk å forutsette et lavere elevtall enn det som gir grulag for til samnen 4
paralleller i sentru.

. Hauan skole har i dag mange minoritetsspråklige bar, og det innebærer et behov for
rom utover det Finneid skole har pr. i dag. I tilegg etterlyser vi klasserom og
grupperom som vil gi bedre kvalitet og tilstrekkelig tilpasset areal i forhold til dagens
undervisningsmetoder. Skolebygg og SFO lokaler må også tilpasses elever med
spesielle behov.

. SU er også opptatt av at tilbud og lokaliteter for SFO ikke skal forringes ut fra dagens
situasjon. Med et elevtall på ca. 200 for l. - 4. klassetrinn, og der ca 85% av disse
elevene i dag benyter SFO, ser vi store utfordringer knytet til lokaliteter og
arbeidssituasjonen for ansatte og bar som ikke er nevnt i investeringsrammene eller
på andre måter i prosjektplanen. SU ber om at det vuderes nøye med utgangspunkt i
at det må investeres i egne lokaler for SFO. En løsning med sambruk av arealer vil
ikke gi elevene det nødvendige skile mellom hva som er skole og hva som er fritid.
Sambruk av lokaler vil også gi utfordringer for ansatte som bruker klasseromnet til
nødvendig for - og etterarbeid.
Det er ikke hensiktsmessig for elevene å brue de samme lokalene mellom 07.00-
16.30. Det er viktig at elevene sikres variasjon i det som skal være faglig innold i
skole og fritid.

. I punkt 1.4 beskrives folkehelseperspektivet. Slik SU ved Hauan skole opplever denne

beskrivelsen, vil folkehelseperspektivet forringes for de yngste bara. Barna vil bli
avhengige av skoleskyss i større grad enn i dag, og vil ikke oppleve same trygghet i
sin hverdag som de i dag opplever på små skoler. Vi ser også utfordringer ved
uteområdene i valgt strukturløsning, og er redd for at dette ikke vil gi samme
utfordrende utearealer for elevene som bL. a. Erikstad og Hauan skole har pr. i dag.

. Trafikale forhold nevnes i punkt 3.2.2 i prosjektplanen, og det er staret en prosess i

forbindelse med dette som vil være ferdig i utgangen av 2014. Vi ser i dag at krsning
av E6 og R80 og internetilgangsveier til skolen byr på store utfordringer for alle
elevene uansett hvilken løsning som velges for Vestmyra - 1-5 eller 1-10. Dette er
forhold som det har vært arbeidet med over flere år, og er et ansvar som delvis ligger
til etater utenfor kommunen. Vi ser derfor at det knyter seg stor usikkerhet både til
framdriftsplanen og kostnader jfr. denne.

. En mulig felles administrasjon mellom Vestmyra og Finneid skole beskrives i punt

3.2.9. SU er av den oppfatning at det bør være administrative fusjoner for hele

kommunen som bør ivaretas felles, og gi samme tjeneste til alle skolene i kommune
med et eget skolekontor. Den enkelte skole skal ha egne administrative fusjoner
slik som i dag. Det er viktig for både lever, ansatte og foresatte at det er en daglig
ledelse ved skolen som ivaretar alle forhold. For lang avstand mellom disse daglige
fusjonene vil forringe tibudet, og gi avstand til ansatte og elever.



. SU ser også at det legges opp til en besparing med en økning av antall elever i
klassene, og samtidig besparelse i antall lærerstilinger. Vi stiler spørsmål med om
dette vil gi bedre faglig kvalitet, og mener at det er viktig med tilstrekkelig antall
voksne slik at elevene opplever en meningsfylt skoledag.

. SU ser at det i prosjektbeskrivelsen legges opp til involvering av ulike aktører i flere
prosjektgrupper. Vi ber derfor om at det snarest legges opp til at representanter for
ansatte og foresatte tas inn i ulike prosjektgrupper også fra de skolene som skal
nedlegges jfr. vedtatt skolestruur.

. SU legger merke til at økonomiske effekter og realisering av gevinster ikke er
beregnet for de ulike delprosjektene, men at den økonomiske investeringsramen
ligger fast. Vi frykter at en realisering av planen slik den nå ligger, vil føre til en risiko
for forringelse av kvalitet for areal pr. elev og spesialrom samt utearealene hvis
investeringsramene skal være absolutte. Vil en endelig finansieringsplan gis ny
politisk behandling sett opp i mot kostnadene ved dagens skolestrktur?

SU ved Hauan skole ber om at hovedprosjektet deles inn i to faser:
. Det prioriteres bygging av ny skole for 5. - 10 klasse på Vestmyra som ivaretar

behovet for rask realisering og med tistrekkelige arealløsninger som sikrer behovet på
lang sikt.

. Strukturløsning for l. - 4. klasse vuderes på nyt. Det må gjennomføres en grundig

analyse av investeringsbehov og driftskostnader opp mot fordeler og ulemper dette vil
få.

SU ved Hauan skole håper denne tilbakemeldingen oppfattes som et positivt bidrag
som gir kommunen de beste forutsetninger for å utvikle et godt skoletilbud for alle
elevene.

SU ved Hauan skole

Inger Fagervik
Sekretær SU

Tom Erik Holteng
Leder SU Hauan skole
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TILBAKEMELDING pA OVERORDNET MANDAT- OG PROSJEKTBESKRIVELSE
.. NY SKOLESTRUKTUR

Viser til invitasjon om å kornme med tilbakemeldinger, reaksjoner og uttalelser til utsendt
planutkastet med frist for innsending 25.februar 2013. Hauan FAD har behandlet dette i møte
11.02.2013 og med etterfø'lgel1de prosess. Punktene som følger er derfor godt forankret i FAU.
Kopi av tibakemeldingen sendes også KFU.

Vi merker oss at dette ildce er en ordinær høringsl'und.e, men en prosess hvor koitimunen vil ha
tilbakemeldinger fra ulike interesseiiter. Vi håper likevel at innspilene vil bli grutidig vurdert
ti tross for enstraui tidsplan fram til politisk behandling. På grunn av den stramme tidsplanen
veiger vi også å sende vår tilbakemeldiiig direkte til de politiske pariene.

Hauan PAU har gjennom høringsprosessen og i andre sammenhenger argumentert for

endringer av nåværende skolestruktur, men d.a med en annen løsning enn den valgte. Vi vil
også komme inn på dette temaet når vi kommenterer risikoen som ligger i prosjektet til tross
for at noen velger å tolke dette Som en "omkamp".

Eiigod prosjektotgal1iseriiig må ha i seg milepæler som sikrer alternativer dersom viktige
forutsetninger endres. Vi registrerer at en i dette prosjektet med hele 13 delprosjekter ikke 

har

lagt inn slike milepæler. Det legges opp til en SVært stram plan med lite slakk. Vi vurdel'er dette
Som et dsikofylt prosjekt med store konsekvenser for komlfiunen og de mange intel'eSsentel'

dersom vesentlige avvik oppstår. Som det frarbgår av vår 
tibakemelding kommer vi med et

kon.kret forslag i d.enlle sammenhengen.

Bauan FAU ønsket. fortsattâhidra medkoristruktive innspill og med bakgrunn i dette, kommer
vi med følgende tilbakemelding:

. Vi fastholder tidligeresynspurikter soni.går ut på at prosjektet må deles i 2

hovedprosjekter.
l. Realisering av en felles 5-10 skole i sentrum.
2. d-rundiggjennomgangav alternative løsninger fot 1.-4. klasse. Her tenker vi på

en gjetinOmgang av tilbud med samme fòrutsetiiinger mhtklassetall,dvs 4
paralleller for i .-4. klasse isentn.im. Vi og mange med oss mener at en modell
med 1.-4. klasse i dagens skolebygg (Erikstad, Bauan, Vestmyra og Finneid)
både kan gi bedre kvalitet og Være økonomisk gunstig. I vurderinge11l1å en

Hauan FAU - tiJbakemelcUng på öveJ'Odnet mandat- ogproslektbesi~riveise Side 1



også se på investeringen og andre forutsetninger,jfr prosjektdokumentet. Vi
merket oss at prosjektet skal beregne hvilke økonomiske effekter og gevinster
valgte strukturløsning vil giOft 2.3) Det er derfor svært risikofYlt å.gi klarsignal
til den samlede endringen før dette er beregnet. Valgte modell er heller ikke
faglig vUl'dett,noe som også skoleadministrasjonen bekrefter. Vi mener vårt
forslag vil være et reelt og godt alternativ i forbindelse l1ed gjennomføringen
av 4et som ligger i punkt 2.:3.

. Vi ser at iltbygging/ombygging av Finneid skole ikke er tatt med blant delprosjektene
og heller ìlçke i investeringsrammen. Administrasjonen bekrefter dette og at det er
nødvendig med en slik tipasning for å kunne gjennomføre vedtatte struktur l1ed 2
parallell 1.~4. klasse ved Finneid og 2 parallell 1.-4. klasse ved. nye Vestrnyra. Vi
forutsetter at dersom en velger å gå videre med prosjektet som beskrevet i dokumentet,
må kostnadene knyttet til bygningsmessige endringer også ved Finneid skole tallfestes.
Det er ikke realistisk å forutsette et lavere elevtall enn det som gir grunnlag for til
sammen 4 paralleller 1.-4. i sentrum.

. Folkehelseperspektivet beskrives i punkt 1.4. Slik vi vurderer det, svekkes den
praktiske siden av dette perspektivet ved blailt aimetøkt andel elever må ha skoleskyss,
utearealene vil bliclårligere, eventuelt i beste fall mindre utfordrend.e enncletsoin i dag
er ved blant aniiet Erikstad og Hauan. Dette er særlig viktig for de yngste elevene.
Punktet inneholder gode intensjoner, men vi finner ikke dette konkretisert 

gjennom

delprosjektene. Viser for øvrig til Plan og bygningsloven§ 3 og §4. bla.som sier noe
om kommunens ansvar for fblkehelsearbeid

. De trafikale forholdene er i dag en utfordring og det vil bli forsterket i strukturrnodellen
uansett om en går for en 1-10 eller 5-10 løsning på Vestmyra. Vi tenker her både på
kryssing av E6 og R80, samt kommunale veier og gangveier flam til skolen. Dette er
aiisVar sol1 delvis ligger utenfor kommunen og det kiiytter seg tísiko til 

hvor vidt tiltak

iverksettes. Vi ser av punkt 3.2.2 at det er staret en prosess i forbindelse med dette og

at delprosjektet beskrives å være avsluttet ved utgangen av 2014. Det vìlvære stor

usikkerhet rundt en slik frarddftsplan, ikke minst pga at det iiikhiderer både
vegmyndigheter og sannsynligvis også private grunneiere. Finansietíngsplanener
heller ikke kjent for oss,

. Med henvisning til punkt 2.4 som sier at det er viktig med aktiv involvering av
interessenter, savner vi en mer konkret beskrivelse aV hvordan man tenker seg at denne
involvetingel1skal foregå. Det bør også settes av l'essutser til dette.

. Punkt 3.2.9 beskriver en mulig felles administrasJoll111ellom driftsenhetene Finneid

og Vestl1yra. Det kan nok være'administrative funksjoner som kan ivaretas aven
felles reSsurs, men vi mener at dette iså fall bør legges til koitimt11altnivå som kan
levete tjenester til alle skoler ikOmllunen.

. Fra vår side er det viktig å understreke at kartleggingen av det pedagogiske utbyttet

også burde vært prioritert 1l1nstpå samme nivå som det økonOlniske. Vi frykter 
at

effektivisetlng, felles pedagogisl( plattförm og samlokalisering vil bety fætre lærere,
størl'e elevantall i klasseiie og dermed redusert kvalitet i det samlede

undervisningstilbudet.
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. Det må settes en konkret dato for når "beregningen av økonomiske effekter og

gevinster" skal ferdigstiles. Slik det nå står i gjennomføringsplanen sel' det ut som
dette ikke skal være gjort før skolebygget stål' ferdig, jn' pkt 3.2.5.

Oppsummert fra Haua" FAD:

Med bakgrunn i de innledende merknadene våre, tillater vi å komme med følgende konkrete
forslag som vi ber om blir realitetsbehandlet som et forslag til endret gjennomføringsplan:

1. Vi vurderer at fì'amlagte mandat for prosjektet inneholder for stor risiko knyttet til
gjennomføringen. Flere av delprosjektene inneholder forutsetninger som dersom de
endres kan føre til vesentlige merkostnader eller reduksjon i kvalitet. Konkret tenker vi
da på:

1. Prosjektet med 13 delprosjekter inneholder for stor risiko som ikke el' vurdert
2. Folkehelseperspektivet 1ì'amstår som svekket i forhold til dagens struktur, særlig

for 1.-4. klasse og er lite konkret beskrevet.
3. Trafikale løsninger tì'amstår som usikre og uten finansieringsplan.

4. Økonomiske effekter og gevinstrealisering er ikke beregnet, mens
investeringsrammen ligger fast. Konkret kan vi nevne at tilpasning/utbygging av
Finneid skole ikke el' beregnet og tatt med. Vi frykter at en realisering slik
planen legger opp til kan føre til at salderer på kvalitet, areal pr elev 

og til

spesialrom samt uteområder.

2. Vi ber om at hovedprosjektet deles i følgende 2 faser:
1. Ny skole for 5.- L O. klasse på Vestmyra prioriteres og bygges i et tempo som

ivaretar behovet for rask realisering og med en arealløsning som ivaretar
behovet på lang sikt.

2. Skoletilbudet i sentrum for 1.-4. klasse vurderes på nytt. Det gjennomføres en
grundig analyse av investeringsbehov, driftskostnader og en vurdering opp mot
fordeler og ulemper dette vil få.. Inntil denne vurderingen foreligger, avventes
videre planlegging for denne brukergruppen

I-auan FAU håper denne tilbakemeldingen bidrar til at kommunen gjør de beste valgene mht
framtid skoletilbud for våre elever.

Fauske, 25.02.2013
For Hauan FAU

~
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Overordnet mandat- og pi'osjektbeskriveise - tibakemelding fra Kommunalt
foreldreutvalg (KFU)

Viser til invitasjon om å komme med tilbakemeldinger, reaksjoner og uttalelser til utsendt
plan utkastet med frist for innsending 25. februar 2013. KFU fikk presentert dokumentet av
prosjektleder i møte 06.02.13 og behandlet det i møte 25.02.2013.

KFU ønsker avklaringer på følgende spørsmål og vil spesielt fremheve:

· Vi finner ikke at ombygging/tilpasning av Finneid skole og en ny/rehabiltert
Valnes(jord skole er tatt med i den totale finansieringsplanen. Når vil en komplett
finansieringsplan foreligge?

· Det pedagogiske innholdet i framtidens Fauskeskole er viktig. Uteområdcne og dc
bygningsmessige forholdene vil være viktige forutsetninger for et godt pedagogisk
innhold. Vi tèmitsettcr at en sørger for tilstrekkelig kapasitet på disse viktigc arealenc.
Dct Cl' viktig at en ikke bascrcr scg på prognoser alene.

. De trafikale forhold må utbedres og dimensjonercs for økt trafikk og ferdsel langs

R80, E6 og langs kommunale veier. Vi forutsetter at arbcidet er ferdigstilt i god tid før
åpning av nye skolcr.

· Samhandling med samtlige interessenter Cl' en viktig suksessfaktor. Vi forutsctter at
bådc de lokalc FAU'er og KFU involveres i prosjektgruppene på en hensiktsmcssig
måte. Dettc vil sikre god dialog og bidra til gode løsninger. KFU ønsker å bidra til og
sikrc deltakelsen i de ulike prosjektgruppene.

KFU scr üam til å bidra i det videre arbeidet for en framtidsrettet Fauskeskole.

For Fauske kommunale foreldreutvalg

%-$~.J
Tor-Ove Karlsen
Referent
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Til pkt. 3.2.11 Ny PPT ørganisasjon

Et større og bredere fagmiljø var argumentasjonen ved forrige omorganisering av PP-
tjenesten (fra PPT for Fauske og Sørfold til PPT Indre Salten), som ble 

gjennomført i 2004.

På flere andre fagfelt har man også innsett at det er en fordel med interkommunalt
samarbeid.

Vi som ansatte opplever det svært positivt ogen fordel for brukerne og våre
samarbeidspartnere, med et fagmiljø som består av fagfolk med ulik bakgrunn og
kompetanse som drar nytte av hverandres kunnskap. Erfaringene fra tidligere
omorganisering var imidlertid at det var et stort og meget krevende arbeid som skulle på
plass, spesielt når det gjaldt administrative forhold.

Vi ser at en ny omorganisering av PPT vil bli svært tid~ og kostnadskrevende, bL.a. i forhold til
at arkiv må deles, bâde fysisk og elektronisk, da det er strenge regler for hvordan en slik
deling må gjøres. Dette vil medføre ekstra arbeidsbelastning for leder og ansatte. Vi er redd

dette arbeidet vil gå utover tilbudet til brukerne i form av lengre ventelister, og mindre tid

til annet arbeid som kompetanse- og organisasjonsutvikling.

Omorganiseringen fal.ler også sammen i tid med nedleggelse av Spesialpedagogisk senter i
Nordland og Logopedisk senter i Nordland, noe som vii føre til en ytterligere forringelse av
tilbudet ti barn og unge med særskilte behov.

Man risikerer også at brukerne mister den fordelen det er med en gjennomgående tjeneste
gjennom hele det13-årige skoleløpet.

Vi mener Fauske kommune vil kunne få en like god PP-tjeneste uten å si opp
samarbeidsavtalen, men ved å reforhandle denne, slik at en ikke taper den synergieffekten
som et bredere fagmiljø gir. Slik det nå er, nyter også Fauske kommune godt av ideer og

prosjekter sOm foregår i de samarbeidende kommunene. Som PPT Indre Salten er vi også nå
invitert med i et prosjekt der PP-tjenesten får direkte henvisningsrett til BÙP, noe som
forutsetter et bredt og kompetent fagmiljø.

En oppløsning av nåværende tjeneste vii medføre en forringelse av det brede fagmiljøet som

er bygd opp over tid.



FAGLIG TRAFIKKFORUM FAUSKE
TRYGG TRAFIKK, STATENS VEGVESEN, FORSIKIUNGSBRANSJEN,
POLITI, TRAFIKKSKOLENE, HELSEVESEN QG FAUSKE KOMMlJNE

21.02.2013

UTTALELSE - OVERORDNET MANDAT OG PROSJEKTBESKRVELSE-
NY SKOLESTRUKTUR FAUSKE KOMMUNE

Faglig Trafikkforum Fauske (FTF)takker for muligheten tn å få uttale seg når det gjelder
planlegging, gjennomføring og utvikling av ny skolestruur i Fauske kommune.

FTF har størst fokus på planens pkt 3.2.4 som omhandler prosjekt skolevei - trafikksikkerhet,
men kommenterer også pkt 1.5 universell utforming.

Følgende punkter er spesielt viktige i det videre arbeid med denne planen. Vi vil peke på
følgende utfordringer (i uprioritert rekkefølge):

. Pkt l. 5: FTF ber om at universell utforming når det gjelder adkomst til skolen

hensyntas.

. Planfri kryssing av E6 og RV 80 for elevene. Ved plassering av disse må det tas

hensyn til hvor skolebatna naturlig går i dag, for å sikre at disse planfrie krysningene
vil bli benytet etter ferdigstilelse. Det vil også være nødvendig å tenke gjennom
strekningene som fører til og fra disse planfrie krsningene, i same intensjon, men
også i forhold til nedenforstående punkter.

. Der hvor det er blanding av myke trafikanter og annen trafikk skal fartsgrensen være

30 kmt, jfr målsettingen om areal og transportplanlegging i Nasjonal Tiltaksplan for
trafikksikkerhet 2010~2013, som legger opp til et trafikksystem som separerer
fotgjengere, syklister og motorkjøretøy på veier med farsnivå over 30kmt Dette har
sin bakgru i farens betydning for trafikksikkerheten, og spesielt skadeomfanget nårulykker skjer. .
((-Ni av ti mennesker overlever en påkjørsel i 30 kmt, økes faren til 50 kmt vil kun

to aV ti overleve samenstøtet)) (NTP 2010-2019,side285, boks 11.3)

. Drop.;sone (bringing/henting av bar) må planlegges slik at trafikksikkerheten

ivaretas. Disse sonene behøer nødvendigvis ikke ligge tett inntil skolen. Dette sett i
et folkehelseperspektiv.

. Planlegge avstand ogleller fysiske skiler mellom busstopp, drop-sone og gangvei til

skolen.

. Busstopp og drop-sone må reguleres slik at rygging ungås.

. Drop-sone må reguleres med parkering forbudt Det må tilrettelegges parkering for
ansatte og tidsbegrenset parkering for besøkende.



. FTF har bekymringer i forbindelse med trygg skolevei for bar i området Langbaken
i Hauan.

. ..-,'-'. -
. Det bør vuderes bygging av ny garg/sykkelvei i Farikdalen. Dette som ledd i en

helhetlg tenkifig og styring av skolebar til og fra skole og planfri kryssing av RV 80
til Erikstad, samt ferdigstilelse av gang og sykkelveg i tilknytning til planfri krssing
av E6 og kulvert under jernbane, frem til kryssing av Terminalvegen. Her må det også
oppgraderes og utarbeides et gang- og sykkelveg nett som resulterer i en naturlig
styring av ferdselen for skolebar til og fra Hauan.

. FTF ser for seg trafikkessige utfordringer når det gjelder trygg skolevei for elevene
generelt og ønsker å bidra for å finne de beste løsningene i den videre planprosess og
komme med innspil til trafikksikre løsninger i spesielle områder.

. Prosjektleder vil bli invitert til FTF for gjensidig oppdateringlinformasjon vedr

prosjektets framdrift.

På vegne av FagligTrafikkforu Fauske

Lise Gunn Hansen
Sekretær

Arbeidsgruppe: Tore Jeremiassen, TT, Kaare Barkhald, Trafikkskolene og Lise Gunn Hansen, sekretær FTF

I_________J
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Referat fra SU-møte, Vestmyra skole 25.2.2013

Til stede: Emilie Isaksen, Brit Hultmann, Arnt Pedersen, Atle Borøy og
Wenche B. Nygård.

1. Innspil "Overordnet mandat og prosjektbeskrivelse" - Ny
skolestru ktu r .

Samarbeidsutvalget (SU) ved Vestmyra skole har flJtt invitasjon fra
prosjektleder Evald Solbakken til lJ komme med tilbakemelding og
uttalelse plJ ((Overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse ny skolestruktur
Fauske kommune~~.

SU har behandlet saken i møte 25. februar 2013 kL. 1900-2030. på
bakgrunn av møtet kommer SU ved Vestmyra skole om følgende uttalelse
og tilbakemelding til prosjektleder for skoleutbygging i Fauske kommune:

Først noen generelle tilbakemeldinger:

SU ser positivt på at arbeidet nå kommer i gang slik at Vestmyra skole
kan få bedre egnede skolelokaler.
Det er viktig at skolen nå ikke bygges for liten for å ivareta Fauske
sentrums behov for skole i årene som kommer.

SU er bekymret for klassestørrelser opp mot 30 elever i forhold til
tilpasset opplæring og et så høyt antall elever i samme klasse.

For øvrig har SU ved Vestmyra skole følgende kommentarer til punktene i
prosjektbeskrivelsen.

Vedrørende punkt 1,5:
. SU minner om at alle rom må være tilpasset for elever med nedsatt

funksjonsevne. Det må også tas hensyn til at elever i aldersspennet
5-16 år skal benytte noen av de samme lokalene

Vedrørende punkt 2.2:
. Det fremstår uklart for SU om det er snakk om nybygg eller

renovering for Vestmyra ungdomsskole sin del

Vedrørende punkt 2.4, kulepunkt 3:



. SU mener kulepunktet bØr være: ~( å håndtere innspill og reaksjoner
fra interessentgrupper eller andre på en ryddig og ordentlig måte.

Vedrørende punkt 3.2.3:
. SU mener det vil bli mange oppgaver for Vestmyra skole å delta

aktivt i under dette delprosjektet. Det er viktig at Vestmyra skole
tildeles en ressurs for frikjøp av personalet som står i forhold til
ansvar og oppgaver i delprosjektet

Vedrørende punkt 3.2.7:
. SU mener det er viktig at byggherrerollen ivaretas godt både under

byggeperioden og også etter ferdigstillelse av byggene for å ivareta
eventuelle reklamasjoner i ettedrtid.

Vedrørende punkt 3.2.11:
. SU mener kommunestyret ikke har sagt at egen PPT skal bygges

opp, men at det ble gjort et betinget vedtak. SU ber om at dette
sjekkes ut.

Vedrørende punkt 3.4:
. Viktig at det legges møteplaner langt frem i tid da skolens

medarbeidere har mange hensyn som skal tas i forholdtil daglig
d rift av skolén

Vedrørende punkt 4.3:
. Det fremstår uklart for SU i forhold til ansvarsfordeling av

godkjenning mellom rådmannen og styringsgruppen. Ordlyden er
slik: - (( og alle milepæler skal godkjennes fortløpende av
rådmannen og styringsgruppen)).

Vedrørende punkt 4.4.1:
. Her må ((andre interessenter)) raskt kartlegges. Det er uklart for SU

hvem dette kan være.

VedrØrende punkt 5:
. SU er informert om bekymringer i forhold til tidsplanen for

involverte parter i prosjektperioden. Bekymringen kommer frem
blant foresatte, men også blant ansatte ved skolen.

Vedrørende punkt 7.2:
. SU ønsker en presisering av punkt 7.2 vedrørende ((kommende

driftsbudsjett må også vurderes, samt at det må vurderes i hvilken
grad driftsbudsjettet til skole kan bli styrket som følge aven mer
effektiv drift.



2. Brukerundersøkelsene.

Brukerundersøkelsene består avelevundersøkelsen,
foreldreundersøkelsen og lærerundersøkelsen. Undersøkelsene gir
elever, lærere og foreldre mulighet til å si sin mening om læring og
trivsel i opplæringen. Undersøkelsene skal gjennomfØres minst en
gang pr. år. Neste obligatoriske gjennomføring av undersøkelsen er
høsten 2013. SU ved Vestmyra mener det er tilstrekkelig med en
brukerundersøkelse pr. år. Vi gjennomfører derfor
brukerundersøkelsene hver høst, fra og med høsten 2013, fra 7.-10.
trinn.

3. Hvordan er vi fornøyd med Olweus? Ulike alternativer.

Det er kommet inn innspill fra både elev og lærerhold angående
Olweus. Olweus er et program mot mobbing og antisosial atferä -
og Fauske kommune har vedtatt at alle Fauskeskoiene skal følge
dette programmet. SU ved Vestmyra ønsker at det utredes
alternativer til Olweus - da programmet synes å virke lite
tilfredsstillende. Et alternativ kan være "Det er mitt valg".

4. Eventuelt.

Det er svært viktig at ordensreglementet / forskriften til
ordensreglementet for Fauskeskoien blir politisk behandlet snarest
mulig. Pr. i dag har vi ikke et reglement som er i tråd med
.regelverket. Vi har hatt oppe reglementet / forskriften til høring i
flere runder. Legger ved sist reviderte versjon av forskriften med
referatet.
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~ FO-klubben i Fauske

Post: c/o Barne- og familieenheten boks 226 8201 Fauske
Telefon HTV JOBB MOBIL: 90593520 PRIVAT Mob: 90019543
e-post: gro.anita.olsen~fauske.kommune.no

Tilbakemelding fra FO klubben Fauske på
overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse

Planlegging, gjennomføring og utvikling av

NY SKOLESTRUKTUR FAUSKE KOMMUNE

FO klubben Fauske har ikke greid å samle oss for et felles møte med en drøftning av dette
temaet. Kort frist og vinterferie for skolen i tidsperioden er nok forklaringen på det.

I samtaler med enkeltmedlemmer har jeg fått ulike innspill meningsytringer. Noen ser på
prosjektbeskrivelsen som god og har med det ikke noe å utsette på den jobben som er gjort.

Andre stiler seg mer undrende til om konsekvenser og tall stemmer godt nok med faktiske
forhold. F. eks er det godt nok utredet hva de faktiske besparelsene vil bli, er ett spørsmåL.

Kommunestyret vedtok i desember 2012 ny skolestruktur. I den nye strukturen som ble
vedtatt forventer prosjekteier at løsningen vil komme til å frembringe økonomiske
besparelser, helsegevinster, bedre styring og samordning av hvordan skolene drives, samt
bedre samordning med tilgrensende tjenester som PPT, barnevern, familiesenter og andre. FO
støtter en god økonomistyring, bedre samordning av undervisning og tettere samarbeid
mellom ulike samarbeidsparter.

Et viktig spørsmål i denne sammenheng er:

Hva fremmer en god folkehelsekommune, der alle trives?
De fleste medlemmene som jeg har snakket med er sterkt imot å legge ned Hauan og Erikstad,
samt omgjøre Finneid til bare 1-4 skole. Det er flere grunner til det. Prosessen var kort og
kom brått på. Det som imidlertid trekkes frem som hovedargument for motstand er nærhet til
skolen og trygg skole vei. En lengre skolevei fører til at flere kommer til å skysse sine barn,
med dertil økt trafikkbilde og økende fare for ulykker.

Grunnen til økt bruk av skyss er tidsnød, ikke vegring for hverdagsaktivitet. Hvor langt er det
greit at en 1.- 2. klassing skal gå? Er det over 2 km så har de i l. krav på skyss, men hva med
de som er "umoden" i 2. og 3. kL. Økt trafikk blir resultatet. Gode løsninger på denne
utfordringen kan utvikles, men alt må sees på i en helhet. Besparelsene ved å stanse drift av
dagens skolebygg må derfor sees i sammenheng med hvordan det kan dannes gode og trygge
innfarsårer til en ny storskole står ferdig.

For småbarnsforeldre er det ofte en stressende periode ifm levering og henting til skoleISFO.
Mange skal gjerne innom en barnehage også på veien før jobb, eller før første aktivitet på



ettermiddag begynner. Lengre skolevei og mer skyssbehov kan resultere i flere utfordringer
som. igjen kan skape tidsnød og stress for både foreldre og barn.

Hva blir viktig fremover:
Prosjektbeskrivelsen inneholder store mål, mange av målene får vi ikke svar på før alt er
gjennomført og skolen tatt i bru. Barn og unges oppvekst er ett av de viktige fokusområdene
til FO. Et anet fokusområde for FO er samfusendringer og hvilke påvirkninger og
konsekvenser dette vil få for bar og ugne voksne. FO er også opptatt av å styrke den
sosialfaglige delen av skolen. Blant anet med fokus på det psykososiale læringsmiljøet, for å
sikre gode kognitiv og sosial utvikling.

l. Kunnskapsinnentning. Det som blir viktig nå er å samle inn den kunnskapen som kan
bidra ti å belyse alle punter av denne saken. F. eks, tidligere erfaringer fra prosesser
som har blitt gjennomført tidligere ang. skolestruktur, endring av bygg og
demografiske hensyn.

2. Grforholdene på Vestmyra, må skolen ligge en anen plass? Kostnader ved å sikre
grunnforhold? Kostnader i utredningen av dette. Veiene må være trygge og ferdig
samtidig med det nye skolebygget.

3. Den demografiske utviklingen vi har sett de siste ti år i Fauske kommune er at det har
vært et generasjonsskife i boligfeltene i sentr, Hauan og Erikstad. Der det er skìftet

ut er det barefamiler som flyter inn i tilegg til dette er det lagt ut nye tomter i øvre
Hauan og i Finneidlia, her er flere av utbyggerne barnefamiler.

4. Det blir viktìg med gode prosesser, der de involverte får en reell mulighet til å bidra
på en konstrutiv måte. Medlemmer ytrer ønsker å være representert i de ulike under
prosjektgruppene.

5. Mange av erfaringene fra da Vestmyra baretrinn ble realisert kan nok med fordel sees
på nå for om mulig å ungå de samme feilene nå. F. eks: Tallene som ble brukt av
kommunen da Vest1nyra ble bygget viste seg å ikke være rett, skolen ble for liten,
F AU ble ikke hørt den gang. Skolen ble ikke hensiktsmessig og det ble da brut kr L

00 0000,- på å utbedre dette før skolen ble tatt i bru.

Fo ser frem til en god dialog videre fremover.

Vennlig hilsen Gro-Anita Olsen
llovedtilitsvalgt for FO- klubben i Fauske
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Randi Myrbakk
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Arve Rolandsen; Evald Solbakken

Terje Valla

Uttalelse plandokument

Oversender SU's uttalelse mht Plandokumentet som ble fremlagt 130213.

Plandokumentet "Overordnet Mandat - og prosjektbeskrivelse"

. Med den oppklaring som er kommet i mail av 130213, der det påpekes av Kosmo skole ikke
fysisk legges ned før Valnesfjord skole står ferdig, tar SU plandokumentet til orientering.

/ / Vennlig hilsen Randi Myrbakk
Rektor Valnesfjord skole
FAUSKE KOMMUNE
+47 75 6040 72
http://www.valnesfjord.oppvekstsenter.no
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Til Fa.uske kommune (postmottak(?fauske.kommune.no)

Tilbakemelding vedrørende "Overordnet mandat og prosjektbeskrivelse ny
skolestruktur Fauske kommune"

Generelt
Først vil si at vi setter pris på at Fauske kommune har ansatt en prosjektleder for å lede
endringsprosessene i Fauske-skolen, og at prosjektperioden er så lang som fem år. Det tyder
på at man tar innover seg hvor store endringer det er snakk om, og hvor viktig skolen er for de
berørte, både på individnivå og for bygder/bydeler.

Elevprognoser
Det er defensivt å planlegge for nedgang i elevtallet, i en fase hvor Fauske kommune sammen
med bL.a. bygdefolket i Valnesfjord mobilserer for økt tilflyting. En prognose er ingen fasit,
rren bør ses på sQm et tenkt scenario om man ikke handler aktivt. Både når det gjelder
Valnesfjord og øvrige skolebygg ber vi om at det i hvert fall legges til rette for utvidelse med
enkle grep den dagen det blir nødvendig. Med henblikk på konkrete planer om ny folkehøg-
skole, tilrettelegging for nye hustomter og et sterkt fokus på positiv omdømmebygging av
Valnesfjord, er vi helt sikre på at det vil skje! Vi vil i nær framtid kunne legge fram en positiv
prognose med hensyn til folketalL.

Forvaltning, drift, vedlikehold - og.utvikling!
Vi oppfordrer til at det i kartlegging/planlegging ikke bare tenkes forvaltning, drift og
vedlikehold, men også utvikling, Det skal bygges for mange tiår. Skolenlferbrukshallen er
med på å gjøre Indre Salten mer attraktiv og skal i så måte kunne bestride SSB-statistikk, som
prediker en nedgang i folketallet i vårt område.

Framdrift, Valnesfjord

Det er veldig pösitivt at dato for ny skole i Valnesfjord allerede er spikret. Vier også fornøyd
med presiseringen som köm ettersendt i e~post, om at Kosmo skole består til ny skole er klar
på Strømsnes (slik kommunestyret vedtok).
Vi er allerede godt i gang med 2013, og frkter at tiden kan bli knapp for å få kvalitative
prosesser rredtanke på å utvikle gode, tilpassede og framtidsrettede løsninger. Vi minner om
at man nå bygger for mange tiår framover. Vi må unngå hastverk som duker for uheldige
konsekvenser og som kan resultere i "bilige" nødløsninger.

Nybygg/utbygging/rehabilitering
I kommunestyrets vedta.k i juni 2012 var ordlyden: " Det startes et prosjektarbeidfor
rehabllitering eller nybygg av skole i Valnesfjord". I forslaget til mandat er dette endret til
"Realisere og fullføre utbygging/rehabiltering av skole i Valnesfjord. Vi forioder at dette
beror på en misforståelse, og at ny skole fortsatt er ett av alternativene. Vi ber om at dette blir
korrigert i pkt. 2.3 og 3.2.8, og andre steder det eventuelt måtte være nevnt.

Mye av bygningsmassen ved Valnesfjord oppvekstsenter ed svært dårlig forfatning. Store
deler av anlegget bærer preg av å være bygget for skolen anno 1950-tallet, og er
uhensiktsmessig for dagens undervisning (jfr kommunens egen tilstandsrapport). Skolegården
gir dessuten lite rom for variert uteaktivitet.



Vi går inn for at ny skole bygges. Vi har allerede blitt presentert for flere tomtealternativer
sentralt i bygda, som bør utredes. Blant annet på andre siden av Trivselsveien (vei 530), en
løsning som vil gi helt andre muligheter for utendørs læring og lek. Hvis ny skole skal
bygges, må den gamle sikres ny-bruk, så vi ikke fàr en ((skole-kirkegård~~ på bygdas beste
tomt.

Fòlkehelse/universell utforming
Vi er glad for at disse momentene fàr en sentral plass i planleggingen. For Valnesfjords del vil
dette lettere la seg realisere ved bygging aven ny skole, enn ved rehabiltering av eksisterende
anlegg. En flerbrukshall i tilknytning ti skolen (planlagt for utstrakt samdrift) vil tilføre
mange ekstra dimensjoner i så måte.
Folkehelsekommunen Fauske bør etterstrebe at den nye skolenIferbrukshallen i Valnesfjord
blir universelt utformet i størst mulig grad. Vi ønsker derfor at både Rådet for funksjons-
hemmede og folkehelserådet fàr en sentral rolle i planleggingen.

Flerbrukshallen
Valnesfjord er ei kultur- og idrettsbygd. Skolens nye gymsal må fortsatt forbli bygdas eget
flerbrukshus. Vårt gamle samfunnshus brukes i stor grad til kulturell aktivitet (konserter,
teater, 17. mai, Kulturdagan etc) og dette bruksområdet må det tas høyde for også i et nytt
"samfunnshus". Bygdas flerbrukshall må ikke dimensjoneres bare for idrett. Å planlegge for
bred aktivitet vil gi en høy grad av flerbruk mellom skoledagen og kulturkvelden/-helga, der
skoledag - kultur - idrett går hånd i hånd.

Trafikkikkerhet
Siste ukers hendelser har vist at det er mange ulike hensyn å ta når det gìelder trygge forhold
og praktiske trafikk-/parkeringsløsninger rundt et skolebygg. Det må planlegges grundig, for å
sikre trygg og grei ferdsel for både myke og harde trafikanter. Vi ber om at det også
planlegges for trafikksikkerhet i tiknytning tilTrivselsveien.

Medvirkning
Fauske kommune er nå i den situasjon at svært mange foreldre (og andre) engasjerer seg i
skolepolitiske spørsmåL. Engasjementet har ikke bare dreiet seg om skolestørrelse, men også
om innhold i skolen og skolens rolle i nærmiljøet. Vi oppfordrer kommunen ti å ta
innbygger-engasjementet på alvor og invitere til videre dialog om hva skolene i Fauske skal
stå for - uavhengig av hvor de ligger. Det er en unik situasjon når så mange innbyggere har
tàtt vekket sin interesse for grunnskolen.

Kan vi hjelpe til?
Til sist understreker vi gìeme hjelper til i prosessen, for eksempel ved å legge ti rette for
informasjon/dialog. Dette er svært spennende for hele bygda!

Valnesfjord, 22. februar 2013

Valnesfjord nærmiljøutvalg, FAU ved Valnesfjord oppvekstsenter og Flerbrukhallstyret.



Innspill/ høringsuttalelse til Overordnet mandat- og prosjektbeskrivelse vedrørende ny
skolestruktur fra Erikstad FAU

Erikstad FAU er positiv til å bli involvert og til å få bidra i den videre prosessen vedrørende
framtidig skolestrutur i Fauske kommune.

Vi mener det er særdeles viktig å få til et godt samarbeid, og vi håper våre muligheter for
medvirkning styrkes bL.a. gjennom de innspil og forslag vi fremmer i det følgende.

Vedrørende punkt. 2.4. Prosessmål.
Vi er enig i og støtter at (( et viktig mål for prosjektet er å få til god samandling og aktiv
involvering og medvirkning fra interessentene og alle som berøres eller blir påvirket av
prosjekteh).

Erikstad F AU ønsker og involveres gjennom deltakelse i prosjektgrupper og dialog på andre
arenaer. Vi tror at samarbeid og respekt i dialogen er viktig, og at en unngår å brue begrepet
støy i denne sanenheng.

Vi ser det som viktig at alle foreldre orienteres og involveres jevnlig framover, bL.a. om status
i prosjektet og framdrift i den nye skoleskrturen.

Et konket forslag for å øke medvirkning og fremme gode prosesser, kan være å invitere
foreldre til kvaralsmessige møter for å orientere om statuS i prosjektet, få fram
faktaopplysninger, skape dialog og få fram innspil m.m.

Vedrørende punkt 3.2 om delprosjekter samt underpunkter

Erikstad FAU ønsker og involveres gjennom deltakelse i flere av prosjektgruppene, med fast
representant samt vara. Vi tror det vil ha positiv betydning for flere områder at
foreldrerepresentantene fra Erikstad skole er aktivt med i både sentral prosjektgruppe og i
delprosj ektgruppene.

Et forslag for å sikre kontinuitet i deltakelsen fra foreldrerepresentanter gjennom år, kan vcere
at foreldre som er engasjert i den framtidige skolestrukturen deltar i prosjektgruppene
uavhengig om de er foreldrerepresentant foren klasse i de år prosjektet! framdrift ny
skolestrutur varer. Vedkommende kan ha sin foranking til FAU, i form av å være fast
medlem der. Dette for å unngå at utskiftning av foreldrerepresentanterl F AU årlig svekker
kontinuiteten.

Erikstad skole har bL.a. mange konstrutive og kreative foreldre som vil være særdeles viktige
bidragsytere og representanter inn i prosjektgruppene.

Vedrørende punkt 3.2.1 Planlegge gjennomføring av hovedprosjektet ((Ny skolestruktur
Fauske)) og 3.2.3 ((Planlegging utbygging SentruDlskole (Vestmyra)))

Erikstad F AU ønsker som nevnt å være representert i sentral prosjektgruppe, referansegruppe
samt i flere av delprosjektgruppene. Deriblant de to ovennevnte delprosjektene.



Erikstad FAU nevner som et innspil at det heruder er viktig å ta med i planleggingen
framtidige bygningsmessigel rombehov for SF O, bL.a. m.t.p. Leksehjelp, Kulturskoletimen

(samarbeid med Kulturskolen) som skal inn i SFO samt eventuelle andre aktiviteter som er
aktuelle rett etter skoletid.

Et forslag fra Erikstad F AU for å involvere bara i den framtidige skolestrukturen er
eksempelvis å invitere de til ekskursjoner på byggeplass, i det bygningsmessige arbeid,
arkitektur m.m. I tilegg til å knytte ulike fag til denne prossessen.

Vedrørende punkt 3.2.4 ((Prosjekt skolevei- trafikksikkerheh)

Erikstad FAU ønsker åvære representert i denne delprosjektgruppen, da vi mener vi har
viktige bidrag bL.a. knytet til at vi bor på ulike steder i kommunen, noen lengre fra skolen enn
andre, at vi har ulike erfaringer knytet til skyssordninger samt kryssing og av både E- 6 og R-
80.

Vedrørende punkt 3.2.10 ((Planlegging og gjennomføring av nedleggelse Erikstad,

Hauan og Kosmo skole))

Erikstad F AU mener dette delprosjektet og tema er særdeles viktig, og at det er positivt at det
ønskes et ((Oært samarbeid med ansatte og tilitsvalgte, foreldre, elever og øvrige bruere av
skolene))

Vi mener at dette puntet er så viktig at samarbeid må starte umiddelbar. I punt 5.1
((overordnet plan for gjennomføring av prosjekteb) vises det til en milepælsplanhvor
delprosjekt 3.2.10 først er tidfestet til 1. kvaral i 2015. Vi mener dette er for seint. Vi ønsker å
etablere godt samarbeid allerede nå. Blant anet fordi det pr i dag er følelsesmessige
reaksjoner hos både barn og voksne som har hatt ønske om og jobbet for å opprettholde
Erikstad som framtidig skole.

A invitere til dialog og samarbeid, kan være en respektfull måte å møte samt håndtere de ulike
synspuntene og følelsene som eksisterer.

I tilegg er det ønskelig å påpeke at det er mye kompetanse og positive ressurser hos både
ansatte, bar og foreldre ved Erikstad skole, og at mange har viktige bidrag til de endringer
som ny skolestrktur vil innebære. Vi ønsker oss et positivt samarbeid, og at vår kompetanse
benytes i prosjektgruppene



14.feb.2013

Som SFOleder ved Hauan SFO har jeg lyst til å gi en tilbakemelding på skrivet:

((Overordnet Mandat- og prosjektbeskrivelse))
Den moderne kvalitetsskole er MYE mer enn undervisning i skoleregi. I 1997 (L97) ble det
bestemt på nasjonalt plan at alle kommuner skulle gi tilbud om SFO for 1-4 klassinger og til
bar med spesielle behov inntil 6.klasse. SFO kan organiseres godt eller dårligt, komnunene
kan velge hvor mye de vi prioritere innoldet i SFO, m.a.o. hvor mye midler de vil avsette.

Nå har Fauske komnune sjansen til å vise at det tenkes på helhetlig kvalitet. Jeger nemlig
redd for at SFO er glemt (som et stebar) nå når ny skolestruktur behandles.
I alle bareskoler fins en virksomhet i virksomheten (SFO), som bobler av energi, kreativitet
og godt humør. Der i SFO kan og skal lek og vennskap ha rom til å blomstre.

Ca. 85% av småskolefamiliene benyter SFO. For mange småbarsfamiler er SFO det som
får hverdagen til å gå i hop. Og der, i SFO, skal poden ha det bra! Bara og de foresatte skal
oppleve en trygg og omsorgsfull ramme om skoledagen, på både skole og SFO.

Det er mye som må tenkes på nå:
1. Lokaler. Samme lokale 07.00-16.30 til både undervisning og fritid er ikke bra, fordi:

side 5 (funksjonmessigelbygningsmessige) å dele lokale med undervisning og fritid, er
ikke funsjonsmessig bra løsning. Det må være muligheter for å ha egne rom til SFO.
det bør tenkes på hvilke lokaler SFO skal brue; og dermed hva SFO skal ha mulighet
for å holde på med. Målsettingen med SFO i Fauske kommune.

2. Arbeidssituasjonen for de ansatte

arbeidssituasjonen for lærene, mulighetene for for- og etter-arbeide i klasserommet er
ikke forenlig med at SFO bruer rommene.
og så er det arbeidsforholdene for de andre ansatte ved skolelSFO å tenke på. Oftest er
det de same ansatte i skoledagen ogSFO-dagen. Alle, både små og store, liker/har
bru for avveksling i løpet av dagen.

3. Hverdagen for barna og de foresatte
barets ((eier~forhold)) til klasserommet
Mange småskole-elever er sliten etter skoledagen. De ønsker fred og ro etter
skoledagen. Bara har ofte lengere arbeidsdag med både skole og SFO enn mange
foresatte.
barets ((eier-forhold)) til fritd. Det å ha: FRI. Respekten for barets opplevelse av å
ha fri for skole. Nar er jeg pa skole? nar er jeg pa SFO?
bar med spesielle behov (f.ex atferdsvansker, både utad- og innad-reagerende bar)
vil ha stort behov for små rom å trekke seg tilbake til etter endt skoledag. Ikke til et
klasserom med pulter..... Små rom gir mulighet for avkopling og stile lek.
pk. 1.5 side 7 ((helthetlg tenking)). Mange 1-4.klassinger benyter SFO 07.00-16.00,
5 dager i uken, da er det viktig at bygningsmassen gjenspeiler at det er tenkt på hele
dagen hele aret. Ikke kun de 38 uker skolen driver med undervisning, men hele året

Guleferie, påskeferie og sommerferie i 9,5 daglig i 52 uker).



Ved skolefri-dager oppholder mange barn seg på SFO, de må få muligheten til få å ha
lystbetont fri og ikke føle at de har vært på skolen i f.ex hele vinterferien. Bruer å si
at SFO har høysesong ved skolefri.
f ex. fremtidige Fil1eid 1-4 skole:
med 2 paralleller av 25 elever = 4 trinn av 50 elever:: 200 elever. Av de 200 elever vil
trolig 160/170 bar benytte SFOdaglig (det er mange bar!)

Det må også nevnes at SFO selvfølgelig støter opp skolehverdagen/undervisning - hvis de får
muligheten.

Til slutt vil jeg sige, at jeg selvfølgelig syntes det er veldig trist at alt det gode som min
arbeidsplass står for kan forsvinne. Jeg håper at mye av det arbeide vi har lagt ned i å skape en
god og trygg SFO ved Hauan skole, kan videreføres. Jeg oppfordre til en studietur på SFO,
både her i egen kommune og andre steder. Ta SFO-brilen på og gå på inspirasjonstur.

Bar lærer gjennom leken - og det er der, i møtet med bars lekelyst og glede, at lærerlyst
oftest oppstår. Fauske kommune har nå sjansen til å satse.

Med vennlig hilsen

Irene Lund Rothe
SFO-leder ved Hauan skole

Utdanelse er ikke det samme som dannelse og skolekompetanse er ikke det samme som
livskompetanse.
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ENDRING I KOMMUNESTRUKTUR - FORVENTNINGER OG KRV

Vedlegg: Fra KS - Endring i kommunestren - forventninger og krav
Fra KS ~ KOn1unestruktur i partienes utkasttil partiprogram
Fra KS - Historisk utvikling og drivkrefter for endring

Sammendrag:

Vi er invitert av KS til å svare på de følgende fire spørsmål:

l. Ved en endring i kommunestruturen - hvilke rammebetingelser må kommunesektoren
forventelkreve fra statens side? (Mål, oppgavefordeling, økonomi, statlig organisering
mv.)

2. Ved en endring i kommunestruuren - hvordan kan det legges opp til en god prosess
nasjonalt og lokalt? Of. Langstingets forventinger til gode prosesser)

3. Er det særlige forhold i deres fylker som det bør tas hensyn til, og hvordan kan det

gjøres?
4. Hva bør KS gjøre framover (Lokalt og sentralt)?

Ordfører inviterer formannskapet til å diskutere hvordan saken skal håndteres videre, eventuelt
med innstiling og behandling i kommunestyret 21.03.2013.

Frist for tilbakemelding til KS fra kommunene er 15. apriL.

Siv Anita Johnsen Brekke
ordfører
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Endring i kommunestrukturen - forventninger og krav

KS ber om at fylkesstyrene og rådmannsutvalgene drøfter hvilke forventninger/krav
kommunesektoren bør ha hvis kommunestrukturen skal endres. Tilbakemeldingen skal gi Hovedstyret
i KS grunnlag for å konkretisere kommunesektorens forventninger før stortingsvalgkampen og ny
regjeringserklæring.

Bakgrunnen for saken er Landstingets uttalelse om kommunestruktur, landsstyrets vedtak om KS'
langtidsstrategi og Hovedstyrets vedtak om å konkretisere dette.

Landstinget i KS har anbefalt kommunene og fylkeskommunene å vurdere om gjeldende
kommunestruktur og interkommunalt samarbeid i regionen er fullt ut tilpasset behovet for blant annet
samordnet planlegging og robuste fagmiljø, under direkte folkevalgt styring.

Landstinget legger også til grunn at Stortinget kan sette overordnede rammer for langsiktige endringer
i kommunestrukturen, men stiler krav til gode lokale prosesser for ev. endringer i
kommunestrukturen.

Spørsmål

l. Ved en endring i kommunestrukturen - hvilke rammebetingelser må kommunesektoren
forvente/kreve fra statens side? (Mål, oppgavefordeling, økonomi, statlig organisering mv.)

2. Ved en endring i kommunestrukturen - hvordan kan det legges opp til en god prosess nasjonalt
og lokalt? (Jf. Landstingets forventninger til gode lokale prosesser)

3. Er det særlige forhold i deres fylker som det bør tas hensyn til, og hvordan kan det gjøres?

4. Hva bør KS gjøre framover? (Lokalt og sentralt)

Faktaark

Som grunnlag for drøftingen er det laget faktaark om temaer som kan ha betydning for endringer i
kommunestrukturen: utkast til partiprogrammer, historisk utvikling og utfordringer i Norge og
Norden, generalistkommunesystemet, demokrati, økonomi, kompetanse/kapasitet og oppgaver innen
tjenesteyting og samfunnsutvikling. (se vedlegg).

Landstingets forventninger til staten

Kommune- og regionstruktur må være styrt av oppgavene som skal løses.
Innbyggerne og lokalpolitikerne må ha styrende innvirkning på prosessene, og staten må
respektere lokalt og regionalt eierskap til prosesser for sammenslutning.
Stortingets eventuelle overordnede rammer for langsiktige endringer i kommunestrukturen må
være tilpasset lokale forhold og respektere ulike geografiske forutsetninger/bosettingsmønster.
Eventuelle endringer i kommunestrukturen må bli gjennomført i nært samarbeid mellom nasjonale
og lokale myndigheter.
Staten må vurdere om gjeldende støtteordninger til kommuner som ønsker å slå seg sammen,
er tilstrekkelige for å sikre endringsprosessene i nødvendig grad.

Administrasjonen vii i mai utarbeide sak til Hovedstyret. Vi ber derfor om tilbakemeldinger fra
kommunene. Sendes på e-post til elin.bye(qks.no innen 15.april2013.

KOMMUNESEKTORENS ORGANISASJON Januar 2013
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Kommunestruktur i partienes utkast til partiprogram

Alle partiene unntatt Arbeiderpartiet har kommet med utkast til partiprogram. Arbeiderpartiet har
foreløpig kommet med innspil ti programarbeidet sitt, som er tatt med i omtalen under.

Fremskrittspartiet

. Vil legge ned fylkeskommunene som selvstendig forvaltningsnivå, og fordele oppgavene mellom
kommunene, staten og private.

. Vil gjennomføre en demokratireform primært basert på frivilige kommunesammenslutninger der

det settes en viss minstenorm for kommuner som kan tilegges utvidede oppgaver.
Fremskrittspartiet vil derfor legge inn sterke virkemidler for at kommunene skal finne det
formålstjenlig å finne sammen.

Høyre

. Vil starte gjennomføringen aven kommunereform som gir større og mer robuste kommuner med

sterke fagmiljøer.

. Vil legge ned fylkeskommunen. Kommuner som har en robust størrelse overtar hovedtyngden av

fylkeskommunens oppgaver innen utdanning, helse, kultur, samferdsel, næring og regional
utvikling. Overføre videregående utdanning, fylkesveier, kollektivtrafikken og ansvaret for
barnevernstjenesten ti kommunene. Oppgaver fra Fylkesmannen innenfor miljø, landbruk og
natur overføres ti kommunene.

Venstre

. Ønsker en kommunereform der flere oppgaver blir desentralisert fra staten til kommunene og å gi
kommunene et større ansvar enn i dag, spesielt innen velferdstjenester og helsevesen. Større
kommuner vil være bedre i stand til å bygge nødvendige fagmiljøer. I dag er kommunenes
inntektssystem innrettet slik at små kommuner som slår seg sammen, kan tape økonomisk. Det må
derfor bli økonomisk gunstig for kommuner å slå seg sammen.

. Stortinget må fastsette et måltall for hvor mange kommuner reformen skal resultere i, og

kommunene selv samarbeider om å bestemme de nye kommunegrensene. Det bør legges vekt på å
redusere antall kommuner i naturlige sammenhengende bo- og arbeidsmarkedsregioner. Av hensyn
til Norges spesielle geografi kan det ikke settes en absolutt minimumsgrense for antall innbyggere
i kommunene. Det må lages spesielle ordninger for øykommuner og andre kommuner der geografi
gjør kommunesammenslåing mindre aktuelt

. Desentralisere og gi de nye kommunene hel eller delvis myndighet over rehabilitering, barnevern,
folkehelse og forebygging, rusomsorg, psykisk helse, kultur, kriminalomsorg, sikkerhet og
beredskap, miljø- og arealpolitikk og barnehager

Kristelig Folkeparti

. Mener at flere kommuner kan ha nyte av å slå seg sammen. Slike prosesser må primært stimuleres

ut fra gode lokale samarbeidsløsninger med fokus på lokaldemokrati, gode tjenester til
innbyggerne og velfungerende enheter.
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. Legger frem to alternative forslag til sitt landsmøte, i det ene forslaget legger man til grunn

frivilighet i kommunesammenslåinger, i det andre forslaget legger man til grunn at Stortinget skal
være en pådriver.

Senterpartiet

. Mener det norske demokratiet fortsatt bør organiseres i tre nivåer.

. Mener at det er riktig å beholde en mangfoldig kommunestruktur. Både de største og de minste

kommunetypene har livets rett. En forutsetning at eventuelle endringer av kommunegrenser skal
skje frivilig og at de må være godt forankret i befolkningen gjennom lokal folkeavstemning.

Arbeiderpartiet

. Mener det er behov for endringer i kommunestrukturen. Uhensiktsmessig kommuneinndeling skal

ikke være et hinder for god kvalitet på kommunale tjenester.

. Vil vurdere hvilke endringer som bør gjøres i kommunestrukturen og hvordan endringene kan

gjennomføres.
(MERKNAD: Arbeiderpartiet har laget delutredninger som i februar 2013 vil settes sammen til utkast ti nytt program)

Sosialistisk Venstreparti

. Mener beslutninger om kommunesammenslåing må fattes lokalt. SV går mot at kommuner skal

slås sammen med tvang fra statlig hold.

. Vil ha et mer slagkraftig regionnivå som kan gi demokratisk styring i spørsmål som går ut over de

grensene dagens fylkeskommuner utgjør. Skal sykehusene komme under tydelig demokratisk
kontroll, vil regioner heller enn fylker, gi mer helhetlig forvaltning.

. Vil at Norge fortsatt skal ha tre forvaltningsnivåer, og at fylkeskommunen erstattes med større

regioner

Partienes landsmøter avholdes slik: SV 15.-17. mars 2013, SP 5.-7. april 2013, Venstre 12.-14. april 2013, AP

19.-21. april 2013, KRF 25.-28. april 2013, Høyre 3.-5. mai 2013 og FRP 24.-26. mai 2013.
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Historisk utvikling og drivkrefter for endring

Noen sentrale erfaringer
En viktig lærdom fra nasjonale og nordiske kommunestrukturprosesser er at større endringer i
kommunestrukturen må begrunnes med klare mål om kommunenes rolle i samfunnet.

En mer kompetent og effektiv forvaltning nær innbyggerne med vekt på desentralisert
oppgaveløsning, sterke lokalsamfunn og demokratibygging har vært viktige måL.

Relevante kriterier ved dimensjonering og normering av den nordiske kommuneinstitusjonen for å
realisere målene om oppgaveløsning, mv.:

. Kommunestørrelse målt i folketall og areal

. Historisk og forventet befolkningsutvikling

. Endringer i befolkningssammensetning

. Senterstruktur, reiseavstander, næringsstruktur, arbeidsplassdekning og pendling

Frivilige initiativ og lokale prosesser har gitt moderate endringer i kommunestrukturen. Større
endringer i kommunestrukturen er gjennomført med nasjonale grep.

For innbyggerne har kommunestruktur i stor grad handlet om identitet og tilhørighet, frykt for å miste
påvirkningskraft og bli en utkant i en større kommune.

Hva har skjedd i Norge?

. Da formannskapslovene ble innført i Norge i 1837, ble inndelingen i kommuner basert på
prestegjeldene. Dette resulterte i 392 kommuner. Mange delinger førte til 747 kommuner.

. Kommuneinndelingsreformen på 60-tallet resulterte i 454 kommuner. Kommunene måtte utgjøre
et økonomisk sterkt og bærekraftig lokalsamfunn med variert næringsliv og en rasjonell
senterstruktur med et tydelig kommunesentrum,der viktige funksjoner kunne lokaliseres og være
lett tilgjengelig for innbyggerne. Kommunene måtte være store nok til å ha en kompetent
administrasjon og et innbyggergrunnlag for viktige velferdsoppgaver. Innføringen av 9-årig
grunnskole var sterkt medvirkende til å drive fram sammenslåingene.

. Buvikutvalget 1984-1 989 førte til at flere inneklemte bykommuner ble slått sammen med
omegnskommuner.

. Christiansenutvalget 1989-1 992 la vekt på at kommunestrukturen måtte være tilpasset en

overordnet nasjonal politikk. Kommunen skulle utgjøre et sammenhengende arbeids- og
boligmarked med et godt tibud av private og offentlige tjenester. Kommunene skulle ikke være
mindre enn 5000 innbyggere - men heller ikke større enn at folk hadde rimelig avstand ti
kommunesenter og kommunale tjenester.

. Selvstyre og lokaldemokratiske hensyn var lite vektlagt av Christiansenutvalget. De fleste partiene
var reserverte eller mot innstilingen. KS understreket at meningene i kommunene måtte høres og
respekteres. I Stortingsdebatten ble det la vekt på lokalt selvstyre, lokaldemokrati og respekt for
lokale identitetsfølelser.

. Stortinget fattet våren 1995 ((frivilighetsvedtakeb): ((Stortinget ber Regjeringen legge til grunn at

fremtidige endringer i kommunestrukturen ikke skal omfatte kommuner hvor kommunestyret, eller
innbyggerne i en folkeavstemning har gått i mot kommunesammenslutningem).

. 12003-2005 deltok 413 av 433 kommuner i Kommunal- og regional departementets og KS'
prosess med å debattere kommunestruktur og rammebetingelser knytet til struktur som
virkemiddeL. 20 % var vilig til å vurdere kommunesammenslåing, og 53 % sa at de heller vile
løse nye oppgaver med interkommunalt samarbeid. Kommunene mente flere endringer i sentrale
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rammebetingelser må på plass før eventuelt ytterligere endringer kan skje nedenfra: vurderinger av
inntektssystemet, endringer i regionstrukturen, klargjøring av oppgavefordelingen.

. De fire sammenslåingsprosessene som ble gjennomført i 2005-2008 viste at inntektssystemets
utforming hadde liten betydning for initiativet. Kommunene hadde ulike motiver som økonomi,
befolkningsnedgang, press fra næringslivet, kompetansekrav. Sammenslåingene har gitt større
fagmiljøer og sterkere og mer robuste tjenester, og kommunene er bedre på å sikre likebehandling
og rettsikkerhet. Kommunene har bedre forutsetning for å påvirke lokal og regional utvikling samt
bedre grunnlag for å utvikle lokaldemokratiet.

. Seks-sju av ti innbyggere mener antallet kommuner bør reduseres. Men seks av ti er motstandere

av å slå egen kommune sammen med andre. Fire av ti mener Stortinget bør ha et overordnet ansvar
for sammenslåing. Sju av ti folkevalgte mener antallet kommuner bør reduseres. Fire av ti er
motstandere av å slå egen kommune sammen med andre. Tre-fire av ti mener Stortinget bør ha det
overordnede ansvar.

Drivkrefter og utfordringer framover

Framover vil en lang rekke drivkrefter kunne få betydning for kommunesektoren. Utfordringsbildet
for kommunene er i utgangpunktet svært sammensatt fordi kommunene er forskjellge, samtidig som
de ivaretar flere roller og mange forskjellige oppgaver.

Befolkningen - det handler om hender og hoder
Fram til slutten av første verdenskrig var Norge preget av nettoutvandring. På sekstitallet snudde dette,
og i dag betyr innflytingen mer for befolkningsveksten enn den naturlige tiveksten. Aldringen og
skjevheten i aldersstrukturen kan bli en stor utfordring. Hvor mange hoder det vil bli i ulike grupper,
kan en anslå, men det er vanskeligere å vite hvilket perspektiv de vil ha på samfunnet.

Mobilitet - Norge er et mobilt land
Den sterke ommøbleringen i bosettingen i løpet av de tre siste tiårene viser at Norge er et mobilt land,
faktisk litt mer enn land vi sammenligner oss med. Ser man flytetendensen over tid, var den
noenlunde jevn fram til åttitallet. Deretter har landet vært preget av høy innflyting til de større
bykommunene, mens de øvrige kommunene stort sett taper i flyteprosessen. I våre dager er det
hverdagsmobiliteten som trekker opp den samlede mobilteten - først og fremst arbeidsreiser, men
også service- og innkjøpsreiser og reiser av sosiale grunner. Mobilteten utspiler seg stort sett
innenfor voksende byområder. I tilegg kommer økt pendling til og fra fritidsboliger.

Velferd -forventning og likeverdighet
Forventede endringer i befolkningssammensetningen, i kombinasjon med stadig økende ambisjoner
om og forventninger til gode velferdstjenester, gir en velferdsutfordring. De fleste kommuner står
overfor mer krevende brukere som stiler krav til utvikling av differensierte løsninger som er godt
tilpasset den enkeltes behov. Nasjonale reformer utvikles og vedtas i stor grad ovenfra og ned og
befolkningen har stor tro på at staten ti slutt garanterer for deres tjenester og sikkerhet.

For kommunen vil kravene til kapasitet og fagkompetanse øke. Ikke bare i selve tjenestene, men også i
ledelse, styring og deltakelse i ekstern samhandling og utviklingsaktiviteter. Kommunene vil derfor i
større grad måtte etablere et forpliktende og formalisert samarbeid, ikke bare med andre kommuner,
men også med staten, og vil ønske likeverd i partnerskapene.

Arbeidskraft og kompetanse - økt konkurranse og mer mangfold
Kommunene vil møte store utfordringer med å sørge for tilstrekkelig arbeidskraft i årene framover.
Nasjonalt ser det ut til å bli størst mangel på utdanningsgruppene helsefagarbeidere, ingeniører, lærere
og sykepleiere. Kommunene i Nord-Norge har i all hovedsak større rekrutteringsproblemer enn
kommunene i Sør-Norge. Lite sentral beliggenhet og svakt utviklet arbeidsmarked er en viktig barriere
mot å rekruttere utdannet arbeidskraft i mange kommuner.
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Det er et ubrukt arbeidskraftpotensial i innvandrerbefolkningen. De unge tror at kommunen er en
trygg, meningsfull og spennende arbeidsgiver. Kommunene må likevel belage seg på en atskilig
hardere konkurranse om hender og hoder i årene som kommer, også mellom kommunene. Dette er en
konkurranse med forhold som kommunene ikke styrer i særlig grad: innvandringspolitikken,
konjunkturer, utdanningsvalg, flytemønster, markedsutvikling og innovasjonsevne.

Kommunesektoren er kompetanseintensiv. Kommunene må ha kapasitet i form av nok personell og
relevant driftskompetanse, utviklingskompetanse og samhandlingskompetanse. Fagmiljøer kan være
viktig for å skape et attraktivt og utviklingsorientert miljø i kommunen. Den generelle
egenvurderingen er at kommunenes kompetanse er god - og ikke dårlig. Jo større kommune, desto
bedre er egenvurderingen av kommunens kompetanse på et gitt saksområde.

Økonomi - rikdommens dilemma
De fleste kommuner opplever i dag stram kommuneøkonomi og de økonomiske rammebetingelsene
framover vil fortsatt stile strenge krav til effektiv ressursbruk og god økonomistyring. Her ligger også
en utfordring knytet ti gode kontrollrutiner og -systemer.

Samtidig vil den økende private velstanden føre til at befolkningen forventer høyere standarder på
offentlige tjenester enn det stat og kommuner makter å finansiere. Statens økonomiske handlefrihet er
stor, men faktorer som framtidig synkende oljeinntekter og en kraftig økt eldrebefolkning gir
utfordringer med å finansiere velferden. Framover vil også pensjonsutgiftene i kommuner og

fylkeskommuner øke betydelig og ta ressurser fra andre deler av velferdstilbudet.

Utvikling og klima - kapasitet og nettverk

Utviklingsutfordringen handler om å sikre levende lokalsamfunn med gode tjenester til innbyggerne,
et moderne og konkurransedyktig næringsliv og en effektiv infrastruktur. Mye av kommunenes
utviklingsarbeid påvirkes av nasjonale rammebetingelser og regionale aktørers opptreden. Vesentlige
sider ved dagens regional- og distriktspolitikk er basert på fylkeskommunalt utviklingsansvar og en
omfattende satsing på partnerskap, ulike nettverk og prosjekter. Også rollen som samfunnsutvikler
stiler store krav til kommunenes kapasitet og kompetanse. En av verdenssamfunnets største
utfordringer er nå å begrense økningen i den globale oppvarmingen til to grader. Dette gir også norske
kommuner og fylkeskommuner betydelige utfordringer i å bidra til reduserte utslipp av klimagasser og
i å tilpasse arealbruk og infrastruktur til et endret klima.

Innovasjon og teknologi
Kommunene har utviklet og prøvd ut tjenester og velferdsordninger som senere er blitt allmenngjort
gjennom nasjonal lovgivning. Kommunene har nærkontakt med innbyggerne og kommer gjerne først i
kontakt med nye samfunnsproblem og må utvikle løsninger der og da. Denne situasjonen er en
stimulans til innovasjon og forsøk. Samtidig kan noe innovasjonsevne ha forsvunnet med økt
statliggjøring. Det er store forskjeller mellom kommuner når det kommer til kultur for å tenke nyt og
gi rom for utprøving av nye ideer. Teknologiutviklingen vil trolig påvirke hverdagslivet, nærings- og
arbeidslivet, demokrati og deltakelse og kommunal oppgaveløsning innen for eksempel velferd.

Lokaldemokrati og lokalt selvstyre
Lokaldemokratiet er godt, men det kan bli bedre. Innbyggerne er godt fornøyd med stedet de bor på og
de kommunale tjenestene. De har tillit til folkevalgte og kommunestyret, men er ikke tilfreds med
muligheten til å delta i og påvirke politikken. Innbyggerne i små kommuner og folkevalgte i store
kommuner er mest fornøyd med det representative demokratiet. Mangfoldig oppgaveløsning, blant
annet interkommunalt samarbeid, gir styrings- og kontrollutfordringer. Store kommuner samarbeider
mest. Små kommuner samarbeider mer innen helse/sosiaL.

Større omfang og mer detaljert statlig styring og kontroll utfordrer det lokale selvstyret. Det er lite rom
for å påvirke størrelsen på inntektene. Den tette integrasjonen mellom stat og kommune på det
velferdspolitiske området har medført at rommet for variasjon mellom kommunene på ulike
velferdsområder over tid er blitt mindre. Det er også en utfordring å sikre en mer jevn balanse mellom
to likeverdige parter i partnerskapene mellom det kommunale selvstyret og velferdsstaten.
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FAUSKE KOMMUNE
SAKSPAPIR

I JoumalpostlD:

13/78 I

Arkiv sakID.: 12/2196 I Saksbehandler: Gudr Haaalinsdottir
Sluttbehandlede vedtaksinnstans:

Sak nr.: 009/13 PLAN- OG UTVIKLINGSUTVALG Dato: 05.02.2013
019/13 FORMANNSKAP 11.03.2013

SØKNAD OM KJØP AV DELER AV TOMT, GNR. 103/11

Vedlegg: Søknad fra Båt & Fritid AS v/Odd Erling Jensen datert 29.10.2012
Kartkopi som viser omsøkt areal

Saksopplysninger:

Odd Erling Jensen søker i brev datert 29.10.2012 om tilatelse til erverv av ca 150 m2 av Fauske
kommunes eiendom gnr 103, bnr 11 i Sjøgata.

Båt.& Fritid AS har tidligere søkt om å få erverve angjeldende areaL. Søknaden ble avslått og i
vecltaket ble det henvist til at ny reguleringsplan for Sjøgata vest er under utarbeiding.

Saksbehandlers vurdering:

Omsøkt areal ble i forbindelse med fradelinglsalg av tomt til Rema.I 000 regulert inn som felles
atkomst fra Sjøgata ned til Strandpromenaden. Denne atkomsten skulle betjene næringsbygg i
Sjøgata sart gi offentlig adgang til strandpromenaden.

Reguleringsplanen forSjøgata vest er nå ferdig, denne planen berører ikke det omsøkte areal
direkte.

Rema L 000 butikken er nå flytet til nye lokaler, det er ikke kjent hvilkeh aktivitet som vil
komme i de gamle lokalene.

Rådmanen er av den oppfatning at kommunen fortsatt bør ha råderett over atkomsten ned til
Strandpromenaden gjennom korridoren mellom eiendommene til Båt & Fritid AS og tidligere
Rema 1000 tomta.

På dette grunnlag vil rådmanen fraråde salg av omsøkt areal til Båt & Fritid AS v/Odd Erling
Jensen.

INNSTILLING:



Med bakgru i begruelsen .nevnt ovenfor finner Fauske kommune ikke å kune

innvilge søknad om erverv av 150 m2 av kommunens eiendom bnr L 03 bnr 11.

PLUT ~009/13 VEDTAK~ 05.02.2013

Ottar Skjellhaug (AP) foreslo:
Omsøkte arealer tilbys ervervet av Båt og Fritid v/Odd Erling Jensen.

AP's forslag ble enstemmig vedtatt.

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET:
Omsøkte arealer tilbys ervervet av Båt og Fritid v/Odd Erling Jensen.

Even Ediassen
Rådmann
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Søknad om kjøp av tomt.

Sjøgata 56 as søker herved om kjøp av deler tomt g.nr. 103 b.nr. 11 ca. 150 m2.

Se vedlagt skisse. Arealet vil bli brukt til vareutstilling og parkering for Båt &

Fritid as.
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BeritVestvannJohnsen

Fra:
Sendt:
Til:

Kopi:
Emne:

Even Ediassen
1. mars 2013 14:12
Gudrun Hagalinsdottr
Berit Vestvann Johnsen
SV: Sak til formannskap - salg av areal i Fauske sentrum

Sørg for å oppdatere Berit på dette

I I Vennlig hilsen Even Ediassen
Rådmann, FAUSKE KOMMUNE
+47 75 60 40 22
http://ww.fauske.kommune.no

Fra: Gudrun Hagalinsdottir
Sendt: 1. mars 2013 13:15

Til: Frank Bernhardsen; Even Ediassen
Emne: Sak til formannskap - salg av areal i Fauske sentrum

Planutvalget behandlet i sak 9/13 salg av et areal i Sjøgata.
Saken er gått videre til Formannskapet.

Søker er Sjøgata 56as v/Odd Erling Jensen. Deter derfor en feil i vedtaket at arealet skal selges til Fauske Båt &
Fritid. Dette bør rettes opp i Formannskapets behandling.

Formannskapet skal fastsette pris på arealet som skal selges.
Som et eksempel på pris har vi et tilsvarende areal (gategrunn) som kommunen kjøpte av Fauske hotell i 2011. Da
ble det innhentet takster fra 2 takstmenn og prisen på arealet ble fastsatt til kr 855 m2.

/I Vénnlig hilsen Gudrun Hagalinsdottir
Leder enhet plan/utvikling, FAUSKE KOMMUNE

+4775604059/1 +47 95938301
gudrun. hagali nsdottir~fauske. kommune. no
http://www.fauske.kommune.no
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FAUSKE KOMMUNE
SAKSPAPIR
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JOur. . alpostID: 13/502
Arkiv sakID.: 13/125

Sluttbehandlede vedtaksinstans: Formanskap

Il Sak nr.: 020/13 I 
FORMANNSKAP 

I

I Saksbeh¡idler: Gudr Hagalinsdottir

I Dato: 11.03.2013

DET NORSKE TRAVSELSKAP - PANT I EIENDOM PÅ KROKDALSMYRA

Vedlegg: E-post, den 8.10.2012, fra Det Norske Travselskap vIKnut Olav Dahl

Saksopplysninger:

Fauske kommune har mottatt henvendelse fra Det Norske Travselskap vedrørende sikring av
pant i eiendommen til Indre Salten Travlag på Krokdalsmyra.

Fauske kommune bevilget i budsjett 2011 L milion kroner til fullføring av Fauske travbane.
Vedtak i sak 47/11:

1. Fauske kommune har bevilget 1 milion kroner gjennom budsjettvedtak 2011 til

fullføring av Fauske travbane.

2. Fauskeformannskap er tilfeds med at fullføring av Fauske travbane som
treningsanlegg for travhester nå er sikret gjennom tilskudd fra kommunen og
egeninnsatsfra Indre Salten Travlag.

3. Pengene bevilges under forutsetning av at Indre Salten Travlag eier eiendommen.
Videre forutsettes det at om formålet med virksomheten avsluttes/endres, tilbakeføres
eiendommen til Fauske kommune.

På grunnlag av ovennevnte vedtak ble det inngått en avtale mellom Fauske kommune og Indre
Salten Travlag der det heter i punkt l:
((Eiendommene gnr 103 bnr 1451 og gnr 113 bnr 55 i Fauske kommune kan ikke pantsettes eller

selges uten samtykke fra Fauske kommune.))

Det Norske Travselskap (DNT) ønsker å få tinglyst pant i eiendoinen på Krokdalsmyra.
Travselskapet viser til at det har støtet prosjektet siden starten på 1990 tallet og bidratt med
betydelige midler. DNT viser til at de var blitt enige med Indre Salten Travlag og Fauske
kommune om at beløpet som DNT bidro med i forbindelse med gjeldsforhandlingen i 2009, kr
2.500.552,~ kune sikres med pant i eiendommen pa Kokdalsmyra. DNT har bevilget yterligere
kr 300 000,- til anlegget, disse midlene er ikke utbetalt.

Saksbehandlers vurdering:



DNT viser til at de nå står uten noen form for sikkerhet etter at Fauske kommune fikk tinglyst
sperre for pantsettelse og salg av eiendommen på Krokdalsmyra. Dette finner de urimelig utfra
den betydelige innsats de har bidratt med over mange år. Det vises også til det i forbindelse med
gjeldsforhandlingene i 2009 var enighet mellom DNT, Indre Salten Travlag og Fauske kommune
om at beløpet som DNT bidro med kune sikres med pant i eiendommen.

Jfr avtalen mellom Indre SaltenTravlag og Fauske kommune pkt 2skal ((Hvis Indre Salten
Travlag (ISTL) legges ned eller avvikles skal eiendommen i sin helhet tilbakeskjøtes
vederlagsfritt til Fauske kommune))

Området utgjør 204 dekar og er regulert til travbane. Alternativ bruk av arealet f eks til
næringsvirksomhet vil kreve omregulering. Verdien av arealet til næringsformål er ikke kjent.
Det kan opplyses at råtomteprisen i nærliggende næringsområde på Krokdalsmyra ble i 2009
fastsatt til kr 801m2. (Takst innentet fra 2 takstmenn).

Eiendømmen vuderes å ha betydelig potensial til andre formål hvis travbanevirksomheten blir
avviklet.

Formannskapet mfl ta stiling til om det kan gis samtykke til at DNT får tinglyst pantobligasjon
stor kr 2500532,-. Utfra rimelighetsbetrakninger vil rådmanen tilrå at kommunen gir
samtykke til at Det Norske Travselskap får tinglyst pant i Indre Salten Travlag sin eiendom på
Krokdalsmyra.

INNSTILLING:

Fauske kommune gir samtykke til at Det Norske Travselskap får tinglyst pant stor kr
2.500.532,- i Indre Salten Travlag sin eiendom på Krokdalsmyra.

Even Ediassen
Rådman



Gudrun Hagalinsdottir

Til:
Emne:

Knut Olav Dahl

sv: Indre Salten Travlag

Til Gudrun.

Kopi: Nord Norge Travforbund, Indre Salten Travlag

Takk for sist, og takk for tilbakemeldingen.

Det Norske Travselskap (DNT) har helt siden vi første gang ble presentert for planene først på 1990 tallet (under et

møte i Oslo Spectrum der Fauske, Sørfold og Saltdal kommune hadde en stand) støttet prosjektet og ikke minst
bidra.tt med betydelige midler. Blant annet:

Lån til

prosjektering
DU- tilskudd
utbetalt
DUM tilskudd bevilget ikke

utb.
Sum
20.000

Kr 50.000

(( 770.000

(( 300.000
Kr 1.1

Og i tilegg har DNT i forbindelse med gjeldsforhandlingene i 2009 bevilget og utbetalte
Totalt
0.532

(( 2.500.532
Kr 3.62

Dette har vi bidratt med i forståelse med Indre Salten Travlag og Fauske kommune, og det var etter vår mening
enighet om at travbanen skal ferdigstHlesog at belØpet DNT bidro med i forbindelse med gjeldsforhandlingen i 2009
kr 2.500.532, kunne sikres med pant i eiendommen på Krokdalsmyra.

Fauske kommune har etter dette, inngått avtale med Indre Salten Travlag om at eiendommen på Krokdalsmyra skal
tilbakeføres kommunen isin helhet vederlagsfrittí dersom Indre Salten Travlag nedlegges eller travaktiviteten på
Krokdalsmyra opphØrer. Videre har Fauske kommune fått tinglyst sperre for pantsettelse og salg av eiendommen
travlaget eier.

Ut i fra dette sitter DNT nå igjen uten nOen form for sikkerhet for at travbanen på Fauske blir ferdigstiltí eller at vi får
igjen noe av våre investeringer, dersom prosjektet stopper og eiendommen tilbakeføres kommunen vederlagsfritt.
Dette synes vi erurimeligí og noe jeg personlig ikke synes Fauske kommune kan være bekjent av. Vi håper derfor

Fauske kommune nå åpner for at DNT får tinglyst Pantobligasjon stor Kr 2.500.532 som travlaget allerede har
underskrevet.

Som vedlegget ditt viser, har dere i Fauske kommune og Indre Salten inngått avtale som sikrer ferdigstilelse av
banen. I tillegg har DNT bevilget, men ennå ikke utbetalt kr 300.000 til anlegget. Disse siste kr 300.000 forutsetter
selvfØlgelig at vi får tinglyst ovennevnte Pantobligasjon gjennom Fauske kommunes samtykke, og at travbanen er
ferdigstilt.

Ut i fra dette mener jeg vi allerede har en avtale som Fauske kommune, Indre Salten Travlag og DNT kan leve med.
Ak.tiviteten på travbanen etter ferdigstilelsen, må Indre Salten Travlag og hestemiljøet i Fauske ta tak i, men DNT
sentralt og Nord Norge Travforbundet, vii selvfølgelig bidra slik vi gjør ellers i Nord Norge og landet for øvrig.

i



Håper dette klargjør vårt ståsted og håper på en rask og positiv tilbakemelding.

Med vennlig hilsen
Det Norske Travselskap

Knut OlaV Dahl
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FAUSKE KOMMUNE
SAKSPAPIR

I JouralpostID:
13/384 I

Arkiv sakID.: 12/2467 I Saksbehandler: Gudrn liagalinsdottir
Sluttbehandlede vedtaksinstans: Formannskapet

Sak nr.: 021113 .1 FORMANNSKAP 1 Dato: 11.03.2013

SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE TIL FORPROSJEKT - FILMPROSJEKTET
SLAVEMERKT

Vedlegg: Søknad om støte til forprosjekt, mottatt 28.11.2012

Saksopplysninger:

Arbeiderkamp AS har søkt Fauske kommune om tilskudd stort kr 250 000,- til et forprosjekt
knyttet til realisering av planene om filrnatisering av ((Slavemerkeü) - fimen om hendelsene i
Sulitjelma i begynnelsen av 1900 tallet.

Kommunenhar i F-sak 12110 gitt kr 75000,- i støtte til en forstudie som ble sluttført våren 2012.
Tilskuddet ble bevilget over formanskapets konto.

Forstudien har omfattet problemstilinger, mulighetsfaktorer og løsninger på praktiske

utfordringer som skal danne rammen.for filmen. Forstudiet har også omfattet utarbeidelsèn av et
synopsis som grulag for bearbeiding av et fimmanus.

Forprosjektet har som mâl å bygge opp en helhetlig infrastruktur for produksjon av fimen.
Hovedelementene i forprosjektet vil være:

Etablere prosjektorganisasjon som består av profesjonelle medarbeidere
Preproduksj onsfase
Søk etter lokasjoner, både utendørsomgivelser og innendørs studio
Sikre finansiering av fimproduksjonen
Planlegge og anskaffe teknisk utstyr
Rekrttere skuespilere og statister, knyte kontakter mot akuelle distribusjonsnettverk
Lage en ((trailen) (en kort presentasjon av fimen).

Forprosjektet planlegges ferdigstilt i l. kvaral 2014.

Kostnadsoverslag - forprosjekt:
Prosjektledelse
Andre kostnader
(kartlegging, location, rekrttering)

Eksterne tj enester (konseptualisering)
Nettverksbearbeiding
Reisekostnader

kr 900.000,-

kr 1.150.000,-

kr 400.000,-

kr 400.000,-

kr 150.000,-



SUM: kr 3.000.000,-

Finansiering - forprosjekt:
DA midler
Nordland Fylkeskommune
LO
Fauske kommune
Sparebanfondet
Egne midler
SUM:

kr 1.000.000,-

kr 400.000,-

kr 500.000,-

kr 250.000,-

kr 500.000,-

kr 350.000,-

kr 3.000.000,.

Saksbehandlers vurdering:

Filmprosjektet ((Slavemerket)) skal munne ut i en filmproduksjon som vil handle om en viktig
begivenhet i kommunens nære historie som et symbol på arbeidernes kamp for bedre rettigheter.
Opprøret på Langvansisen i januar 1907 ble et vesentlig bidrag til utvikling av fagbevegelsen
og velferdsstaten i Norge.

Fauske kommune har allerede gitt bidråg med kr 75 000,- til forstudie tilskuddet ble gitt over
formanskapets konto. Det søkes nå Om kr 250000,- i tilskudd til forprosjektet.

Hvis fimprosjektet blir realisert vil det kunne ventes å ha markedsføringsverdi for
reiselivsnæringen i kommunen og distriktet. Tilskuddet til forstudien ble gitt over
formanskapets konto, angivelig utfra en vurdering av det næringsmessige potensialet i
prosjektet ikke var fremtredende nok.

Rådmanen finner ikke å kunne tirå at det gis tilskudd ti omsøkte prosjekt. Det er ikke
tigjengelige midler på formanskapets kortto.

INNSTILLING:

Det vises ti vuderingen. Fauske formanskap finner ikke å kunne imøtekomme
søknaden fra Arbeiderkamp AS, om tilskudd ti forprosjekt knytet til realisering av
planene om fimatisering av ((Slavemerket)).

Even Ediassen
Rådman
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Sentralbord 1

Fra:
Sendt:
Til:
Emne:
Vedlegg:

Tom.Vidar.Kc;rlsen CWaof.no

27. november 2012 14:30
Postmottak
Søknad Til Fauske kommune
20121127133554743.pdf

Hei. Sender over søknad på vegne av Trond Eliassen i Arbeiderkamp AS.

Viser til vedlegg under.

Torn Vidar Karlsen
tlf: 91709925
----- Videresendt av Tom Vidar Karlsen/AOF/NO den 27.11.201214:27 -----
Fra: tnéyergardeniatneyergarden.no
Til: tom.vidar.karlsent!aof.no,
Dato: 27.11.201213:44
Emne: Message from "RNPOi=DOBB"

This E-mail was sent from "RNPOFDOBB" (Afieio /)P C6501) .

Sean Date: 27.11.2012 13: 35: 54 (+0100)
Queries to: meyergarden~meyergarden. no
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FAUSKE KOMMUNE
SAKSPAPIR

I JouialpostlD:
13/582 I

Arkiv sakD.: 13/134 I Saksbehandler: Gudru Hae:alinsdottir

Sluttbehandle de vedtaksinstans: Fonnanskapet

Sak nr.: 022/13 I FORMANNSKAP I Dato: 11.03.2013

VETERINÆRSENTERET AS - SØKNAD OM INVESTElUNGSTILSKUDD TIL
UTVIDELSE AV VIRKSOMHETEN

Vedlegg: Søknad fra Veterinærsenteret AS datert 26.11.2012

Saksopplysninger:

VeterinærsenteretAS har søkt om tHskudd, stort kr 350.571,-, fra Fauske kommunes
næringsfond tH utvidelse av virksomheten.

Veterinærsenteret AS etablerte sin virksomhet i Fauske i 2007. Senteret tilbyr veterinærtjenester
hovedsakelig tH kjæledyr. Veterinærsenteret administrerer også den offentlige veterinærvakten i
distriktet etter avtale med Fauske kommune.

Bedriften har totalt 5 årsverk. Sju veterinærer og 2 sykepleiere er knytet til senteret.

For å kune tilby et fullverdig og komplett tilbud innenfor smådyredisin har senteret flyttet tH
større lokaler og planlegger nå å investere i nyt utstyr. Utvidelse av virksomheten har medført at
staben er økt med 1,5 stillng.

Investeringsplan:
Diverse investeringer i lokaler og utstyr:
Røntgenapparat
Operasjonslaipe
Heve/senkebord
Saksebord
Tanøntgenenhet med PC

Sum:

kr 953002,-

kr 78697,-

kr 14386,50

kr 19085,-

kr 18600
kr 84800,-
kr L 168 570,50

Finansieringsplan:
Lån Nordlandsbanen
THskudd Fauske Næringsfond

Egenkapital
Sum:

kr 794999,-
kr 350571,-

kr 27000,50
kr L 168 570,50

Saksbehandlers vurdering:



l. Forholdet tì EØS-avtalens regler om offentlg støte:
Hovedregelen er at hvis det planlagte tiltaket innebærer offentlig støte er det i
utgangspuiet ikke tilat å iverksette. Likevel kan tiltaket ha positive virkninger som
gjør at støten kan være forenlig med EØS..avtalen. Vi må derfor se på hvilke untak for

lovlig støte som kan gjøres gjeldende. Handlingsrom for lovlig støtte:

a. Reglene om bagatellmessig støte gir støtegiver mulighet til å tildele mindre
støttebeløp tì ønskede formål. Når vilkårene er oppfylt for å tildele beløp
under 200 000 euro over en treårsperiode behøves ingen notifisering el
forenklet melding til ESA.

i. Vilkår for tildeling av bagatellmessig støte:
1. maks 200000 euro over en treårsperiode (treårsperioden

løper over tre regnskapsår)
2. Støtebeløpet må kunne beregnes nøyaktig på forhånd

(transparent støte)

3. bagatellmessig støte kan kun gis til små, mellomstore og
store foretak

4. støtemottaker må informeres om at bedriften mottar
bagatellmessig støtte

5. denne saken må oppbevares i 10 år, jfr EØS reglene
6. mottaker bør være oppmerksom på at tildelt støtte fra

Fauske kommune kan ha betydning for evt støte fra andre
offentlge instanser. (eks Innovasjon Norge)

b. Øvrige vilkår:
i. Støtteordning eller enkelttildeling av støtte: denne tildeling

ansees å være enkelttildeling og ikke en del aven
støteordning, jfr kap 5.2.1

11. Støtteberettigede kostnader: normalt vil det være
investeringskostnadene som er støteberettigede kostnader

2. Forholdet til bru av Fauske kommune næringsfond:

a. Iht vedtak i formanskapet 8.10.2002, sak 130102 skal det ((fortsatt kune gis
støte.t etablering og videreutvikling av bedrifter. Næringsfondet skal spesielt ha

fokus på nyskapende prosjekter både i forbindelse med nyetableringer og i
forbindelse med eksisterende næringsliv)).

b. Iht vedtekter for Fauske kommunes næringsfond § 2 pkt c, kan det gis støte til
bedriftsutvikling; for eksempel etablererstipend, opplæring, produktutvikling,
markedsundersøkelser, markedsføring og planlegging.

c. Støteformer er lån, garantier samt tilskudd og ansvarlig lån
d. Til bedriftsutvikling kan det gis inntil 50 % av dokumenterte kostnader

Veterinærsenteret AS er den eneste bedriften i kommunen som tilbyr veterinærtjenester tì
kjæledyr.

Senteret er en arbeidsplass som bidrar til å rekrttere kompetansearbeidskraft, i vesentlig grad
kvinner.

Bedriften bidrar også til å stabilsere tilgangen på veterinærer for produksjonsdyr, noe som er
viktig for landbrusnæringen i distriktet.



Det søkes om 30 % tilskudd fra næringsfondet til investeringer i lokaler og diverse utstyr.
Oppgradering av lokaler er ikke prioritert område for tilskudd fra næringsfondet. Kjøp av utstyr
som bidrar til utvidelse av virksomheten og økt sysselsetting vil kune prioriteres for tilskudd.

Rådmanen vil innstile på samlet investering legges til gru for et tilskudd, men at det brues
en lavere tilskuddsprosent enn omsøkt. Det forslås at planlagt investering støttes med inntil kr
100000,- fra næringsfondet.

Søknaden er vurdert i samråd med Fauna KF.

INNSTILLING:

Veterinærsenteret AS innvilges innti kr 100 000,- fra næringsfondet til utvidelse av
virksomheten i Fauske kommune.

Til gru for tildelingen ligger et kostnadsoverslag på kr L 168570,-.

Tilsagnet står ved lag i et år regnet fra vedtaksdato og kan utbetales på grunnlag av
_ følgende forutsetningerl dokumentasj oner:

l. At det investeringsprogram som ligger til grunn for dette vedtaket er fullfinansiert som
forutsatt.
2. At utgifter til investeringer dokumenteres ved revisorbekreftet/attestert
prosjektregnskap, relevant for den investeringsplan som ligger til grunn for vedtaket.
Eventuelle avvik vil resultere i forholdsmessige avkortinger i tilsagnsbeløpet.
3. Akontoutbetalingerav tilsagnet om investeringstilskudd kan skje etter at minimum 50
% av investeringsprogramet er gjennomført, dog slik at kravet til dokumentasjon er det
same soin i foregående punt 2. første ledd.
4. Tilsagnsbeløpet reservereS på næringsfondet. Utbetalingene belastes næringsfondet.

Fauske kommune gjør Veterinærsenteret AS oppmerksom på at den tildelte støte er
tildelt etter EØS-avtalens regler om bagatellmessig støtte. Det henvises til EØS avtalens
kap 6.1.

Even Ediassen
rådman

il

______..___________J
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SØKNAD OM INVESTERIGSTILSKUDD - UTVIELSE AV VISOMHETEN

ri ¡Om bedriften

Veterinærsenteret AS begynte sin virksomhet i sentrum av Fauske i 2007 og driver en
smådyrklinikk som tilbyr veterinærtjenester hovedsaklig til kjæledyr. Ved oppstart var dette en ny
type næringsvirksomhet i Fauske kommune, og vi er fortsatt alene om å tilby slike spesialiserte
tjenester i indre og nordlig: S~/~en.

Siden begynnelsen har vi fokusert på å tilby kvalitetstjenester gjennom de ansattes kompetanse,
mens virksomheten har vært nøkterne i sine investeringer (lokaler og utstyr). Vi dekker i dag de
fleste fagområdene innenfor smådyrmedisin. Vi legger stor vekt på å ha et allsidig og kompetent
veterinærfaglig miljø for å kunne rekruttere og beholde veterinærer og for at vi opplever at et stabilt
arbeidsfelleskap bidrar til kompetanseutveksling og kvalitetsheving.

Kundene våre kommer i all hovedsak fra kommunene i Indre Salten, men også fra nordlige Salten.

Bedriften har årlig økt omsetninga, og etterspørselen etter tjenestene våre øker fortsatt. hakt med
den økte aktiviteten har vi utvida staben, og vi sysselsetter i dag tre personer i heltidsstilinger og

) seks personer i deltidsstillinger, totalt fem årsverk. Sju veterinærer og to sykepleiere errknytta til\ -C senteret. Tre av de ansatte har flytta til Fauske for å begynne å jobbe hos oss. Alle de tre i .

heltidsstiling er kvinner. Veterinærmedisin og dyrepleie har de siste tiåra utvikla seg til å bli et
kvinnedominert fagområde.

Veterinærsenteret AS er godkjent som praksisplass for studenter som tar utdanning som dyrepleiere
ved Hansenberg skole i Danmark. Dette er en utdanningsinstitusjon der alle som har en avtale om
praksisplass ved en godkjent klinikk, blir tatt opp som student. Vi tar sikte på å ansatte den første
praksisstudenten fra nærområdet i august 2013. Dette vil være et nytt tilbud til ungdom i distriktet
og vil samtidig sikre virksomheten vår framtidig tilgang til personell med spesialkompetanse innen
dyrepleie.

Veterinærsenteret AS administrerer den offentlige veterinærvaka i distriktet etter avtale med Fauske
kommune. Fauske veterinærdistrikt omfatter kommunene Sørfold, Fauske, Beiarn, Saltdal og det
geografiske området som tidligere utgjorde Skjerstad kommune.

Veterinærene ved senteret deltar i den offentlig veterinærvakta og bidrar til at kommunene i
distriktet oppfyller sine forpliktelser i forhold til offentlig vakt. Veterinærsenterets veterinærer tilbyr



"

også kliniske tjenester til husdyrprodusenter i kommunene Fauske og Sødold. Vi opplever derfor at
senterets virksomhet og stabile bemanning indirekte er avgjørende for tjenestetilbudet til
landbruket.

;¡~:,.... I'. IW"",

Bakgrunn for søknaden
Gjennom de første driftsårene har vi holdt investeringskostnadene på et megetlavt nivå, men i løpet
av 2011 ble det klart at vi var å ferd med å vokse ut av lokalene. I juni 2012 flytta vi derfor inn i
større og tidsrikte lokaler. Samtidig økte vi staben med 1,5 stiling.

Yirksomhetenvår medfører større mangfold i tjenestetilbudet i Fauske sentrum og bidrar slik til
'~eA lokale stedsutvikling. Lokaliseringa vår er med på å opprettholde akiviteten i Storgata og
. ~ent:ru. Vi både trekker veksler på og medvirker til å styrke betydningen av Fauske som handels-
og servicesentrum)il.iidre Salten og som kommurikasjonsmessig knutepunk. Dette er momenter
som trekkes framiplanprogrammet for samfnnsdelen av kommuneplanen, jf § 2 i fondets
vedtekter: prioriteringer i kommunens strategiske n~ringsplan skal følges.

Økonomi - søknadsb,løp
Utvidelsen av virksomheten er planlagt finansiert ved et lån fra Nordlandsbanken, tilskudd fra

. . næringsfondet og nOe tilgjengelig egenkapitaL. Budsjett 2012-2014 som var grunlaget for

U lånetilsagn fra banken, følger vedlagt. Regnskapet fram til l. september 2012 viser at våre reelle
kostnader til nå har v~rt 953 002,-, se vedlagte regnskap.

Diverse investeringer i lokaler og ustyr:
Røntgenapparat:
Operasjonslampe:
He:vel senkebord :
Saksebord:
Tanøntgenenhet med PC:

Totale kostnader:

953002,-
78697,-
14386,50
19085,-
18600,-
84800 ,-
i 168570,50

Finansieringsplan:
Lån Nordlandsbanken:

Tilskudd Fauske n~ringsfond, 30 %:
Egenkapital:

794999,-
350571,-

23000,50 .
1 168570,50



':

Vi søker om tilskudd på 30 %, dvs. 355 131,- fra kommunens næringsfond for investeringer ved
utvidelse av bedriften, jf § 2.d og § 4.2 i vedtektene for fondet.

Fauske revisjon er selskapets revisor, og Veterinærsenteret AS kjøper regnskapstjenester fra
Økonomihuset Fauske AS.

Vi ber om at behandlingen av søknaden vår utsettes til i 2013 hvis kommunen allerede har disponert
de tilgjengelige midlene i næringsfondet i 2012.

Hvis dere har behov for supplerende informasjon, kan undertegnede treffes på telefon 756 43400
eller 911 54 152.

1t~ e1oG
Vennlig hilsen

Hege Meldal

( "j ì daglig leder

Vedlegg:

1. Regnskap 2007-2008-2009-2010-2011
2. Regnskap januar - august 2012
3. Budsjett 2012-2013-2014
4. Spesifikasjoner av investeringer i forbindelse med utvidelse av virksomheten
5. Tilbud på operasjonslampe, hevelsenkebord og tannrøntgenenhet
6. Godkjenning fra Hansenberg skole
7. Diverse opplysninger fra Brønnøysundregistrene om eierstruktur og ledelse

"- )



FAUSKE KOMMUNE
SAKSPAPIR

I Jo~a~postlD:
13/579 I

Arkiv sakD.: 1111614 I Saksbehandler: Gudr HalZalinsdottir
Sluttbehandlede . vedtaksinstans: Formanskap

Sak nr.: 023/13 I FORMANNSKAP I Dato: 11.03.2013

SØKNAD OM FORLENGET ARBEIDSFRIST FOR PRODUKSJON AV PILOT FOR
TV -SERIEN *ISFRONT - DEN KALDE KRGEN I NORD*

Vedlegg: Søknad. om forlengelse av frist for anmodning om slutttbetaling, datert 17.12.2012

Saksopplysninger:

Norsk Luftfartsmuseum fikk i F-sak -45112 den 13.12.2011, innvilget kr inntil kr 100000,- fra
formanskapets konto til produksjon av pilot for TV-serien Isfront - Den Kalde Krigen i Nord.
Frist for utbetaling ble satt ti et år fra vedtaksdato.

Norsk Luftfartsmuseum søker om å få arbeidsfristen forlenget med et år. Bakgruen for
søknaden er dødsfallet til TV -pilotens produsent, Thomas Evjen fra News om Request, høsten
2012.

Prosjektet skal fullføres etter de opprinnelige intensjoner med ny produsent, men produksjonen
vil bli forsinket med inntil et år.

Saksbehandlers vurdering:

Søknaden ble i F -sak 45112 innvilget med støte over formanskapets konto. Midlene er ikke
avsatt og det er ikke midler på formanskapets konto i 2013 til dette tilskuddet.

Eventuell videreføring av tilsagn om tilskudd kan kun gjøres ved å overføre deknngen til
næringsfondet.

Når opprinnelig søknad ble behandlet valgte formannskapet å bevilge tilskudd fra
formanskapets konto og ikke fra næringsfondet, angivelig utfra vurdering av næringspotensialet
i prosjektet.

På denne bakgru vil ikke rådmanen kune anbefale at tilskuddet overføres til næringsfondet.
Midlene over formannskapets konto er falt bort og tilsagnet kan ikke forlenges.



INNSTILLING:

Det vises til vurderingen.
Søknad fra Norsk Luftfartsmuseum om forlenget frist for fullføring av prosjekt Pilot for
TV-serien Isfront - Den Kalde Krigen i Nord kan ikke imøtekommes.

Even Ediassen
Rådman
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Søknad om forlengelse av frist for anmodning om sluttutbetaling

Vi viser til tildelingsbrevet for tilsagn om tilskudd til vårt forprosjekt "Isfront - Den Kalde
Krigen i Nord" - TV-pilot for fjernsynsserie, datert 16.12.2012.

Norsk Luftfartsmuseum søker med dette om å få forlenget tilskuddet med 1 år. Bakgrunnen
for dette er det tragiske og plutselige dødsfallet til TV-pilotens produsent Tomas Evjen fra
News On Request høsten 2012.

Tomas Evjen var en nøkkelperson for prosjektet. Han produserte og regisserte piloten som
skulle bli en dobbeltepisode og stå ferdig ved dette årsskiftet. Svært mye av initiativet til og
gjennomføringen av prosjektet hvilte på ham.

Partnerne i prosjektet, Norsk Luftfartsmuseum og News On Request er svært innstilt på å
fortsette prosjektet. News On Request ser nå etter en ny produsent, og vi planlegger å
fullføre etter de opprinnelige intensjoner. Men vi vil bli opptil 1 år forsinket.
Den opprinnelige planen var å lansere pilot-episoden på fimfestivalen i Tromsø, som foregår
på nyåret hvert år. Tomas' død gjør at vi ikke rekker 2013-festivalen. Det naturlige er da å
sikte seg inn mot 2014.
Derfor denne søknaden om forlengelse av prosjektet og av sluttutbetaling med 1 år.

Vennlig hilsen

Ær~Uft~fart;i~din~rne
Direl~t;~\ ' ~¿- ¿¿~Karl L. Kleve ~ ~Ko~i
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SAKSPAPIR

ì JouralpostID:
13/228 I

ArkivsakID.: 13/63 I Saksbehandler: Frank Bemhardsen

Sluttbehandlede vedtaksinstans: Formanskapet

Sak nr.: 024113 I FORMANNSKAP I Dato: 11.03.2013

VARME I FORTAU FAUSKE SENTRUM

Vedlegg: l. Brev datert 9.1.2013 fra Fauske Gatevarme AS - (SUS)

2. Brev datert 21. 1.2013 fra rådmannen til Fauske Gatevarme AS

3. Brev datert 15.2.2013 fra adv Thomas Benson

Sammendrag:
I forbindelse med utbyggingen av Miljøgata ble deti regi av Fauna KF finansiert og etablert et
anlegg for oppvaring av fortau i Fauske sentru. Foreløpig er det ikke etablert egen
driftssentral for anlegget og det er derfor ikke tatt i bru.

Det er tatt initiativ for å få etablert et eget selskap som skal stå for driften av anlegget, og Fauske
kommune er forutsatt å skulle delta både som "kommune", men også i kraft av å være en
betydelig grueier i sentrum.

Initiativtakerne ser behov for å få avklart rammene for kommunens fremtidige
deltagelse/engasjement i etablering og drift av et slikt anlegg.

Kommunestyret har ellers i sitt budsjett for 2013 bL.a. vedtatt følgende:

7. Infrastruktur

"Vi søker å løse saken om varme i fortauene i Fa.uske. Eventuell finansiering av
ferdigstilelse legges fram som egen sak innen 01.04."

9. Tilgjengelighet for alle

"Isfrie fortauer vil bedre fremkommeligheten i sentrum betydelig for alle."

I de kalkylene som er lagt til gru er det tatt utgangspunkt i årlige avskrivninger basert på en

investeringskostnad på 2 mil kr. Dette vil gi en årlig driftskostnad på ca 0,9 mil som da må
finansieres av grunneierne. Anslagsvis vil dette innebære ca 200 kr pr m

Det er skissert en mulig løsning i 4 punter:

l. Etablering av eget driftsselskap, heri avklaring av eierskapIbrusrett til

gatevareanlegget:



Rådmannen finner det naturlig at eierskapet til anlegget fortsatt skal være
kommunensIFauna. Løsningen bør derfor være en langsiktig leieavtale

2. Tomt ti etablering av midlertidig driftssentral:

Det er skissert 3 alternativer i umiddelbar nærhet av det gamle rådhuset. Alle

alternativene er på kommunal gru. Rådmanen ser ikke andre utfordringer i dette enn
at lokaliseringen må avklares/tilpasses planene om nytt allaktivitetshus.

Fremtidig permanent plassering av driftssentral kan med fordel innlemmes i det
fremtidige allaktivitetshuset.

3. Fremtidig drift:

Det er naturlig at Fauske kommune som grueier står for sin forholdsmessige andel av
driftsutgiftene. Basert på de kalkylene som er gjort vil dette kunne beløpe seg ti
anslagsvis ca kr 270.000,- pr år. Rådmanen ser store utfordringer i at dette skal kune
prioriteres innenfor ordinære driftsrammer. I første omgang vil det derfor være
nødvendig å finansiere dette via næringsfondet.

4. Oppstars-/stimuleringstilskudd:

Rådmanen legger til grunn at de årlige driftsutgiftene skal fordeles forholdsmessig
mellom grueierne.

Fra initiativtakerne foreslås det at Fauske kommune skal bidra med et drifts-
loppstarstilskudd på kr. 600.000,-. Dette vil utgjøre ca 75 % av driftsutgiftene for første
driftsår. I praksis innebærer dette at kommunen vil stå for tilnærmet alle utgiftene første
driftsår.

Intensjonen med dette skal iflg initiativtakerne være å skape grulag for å få flest mulig
av grunneierne til å være med og forplikte seg til å dekke sin forholdsmessige andeL.

Oppsumering/konklusjon:

Med utgangspunt i kommunestyrets budsjettvedtak og det faktum at det er investert
betydelige sumer i å legge ned nødvendig infrastrutur, er det naturlig at Fauske kommune
forplikter seg til å dekke sin forholdsmessige andel at driftskostnadene slik at anlegget kan
tas i bru.

Fra kommunens side må det likevel settes som en forutsetning at næringslivet
forøvrig/grueiere i all hovedsak også forplikter seg til å dekke sin forholdsmessige deL.

Rådmanen er mere i tvil mht om det skal være nødvendig at kommunen også bidrar med et
oppstarstilskott. Kost-/nytteverdien for alle berørte grueierelgårdeiere ved at anlegget
kommer i drift burde være opplagt.

Fra initiativtakerne er dette likevel vudert som et viktig moment/insitament for å sikre
. deltagelse fra flest mulig av grueierne.



Med bakgru i adv Bensons utredning/anbefaling er det i rådmanens innstiling innarbeidet
et eget pkt vedr forholdet til EØS-avtalens bestemmelser om bagatellmessig støtte.

INNSTILLING:

l. Fauske kommune forplikter seg til å dekke sin forholdsmessige andel av
driftsutgiftene i forbindelse med anlegg/oppstar av gatevare i Fauske sentru.
Kommunens utgifter kan dekkes av næringsfondet

2. Midlertidig driftssentral kan anlegges på kommunens eiendom ved gamle rådhus.
Permanent sentral vuderes i tilknytning til ev bygging av nyt allaktivitetshus

3. Fauske kommune beholder eiendomsretten til infrastrukturen, men driftsselskapet gis
etter nærmere aVtale nødvendig langsiktig disposisjonsrett over anlegget

4. Fauske kommune yter et oppstars-/stimuleringstilskudd til drift av anlegget oppad
begrenset til kr 300.000,-. Utgiften dekkes av næringsfondet.

5. Beløpet gis som bagatellmessig støte i tråd med EØS-avtalen, jfr. forskrift av 14.
november 2008 nr 1213i § 2. Det kan tildeles en samlet støtte til et foretak på opptil
200000 euro i en periode over 3 regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at
støtemottakeren gir skriftlig tilbakemelding om eventuell anen bagatellmessig ,
foretaket har mottatt i de to foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at
den samlede bagatellmessige støten fra ulike støtegivere ikke overstiger 200000
euro.

6. Før endelig klarsignal gis fra Fauske kommunei forutsettes at Fauske Gatevare AS
~ SUS kan framlegge forpliktende avtaler med et tilstrekkelig antall
grueier/gårdseiere som sikrer en framtidig .drift innenfor de ramer som er satt

Even Ediassen
Rådman
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Deres ref: Vår ref: Dato: 9. januar 2013

ANGÅENDE GATEVARME I FAUSKE SENTRUM - SNØ SMELTINGSANLEGG -
SØKAND OM TILUDDOGTOMT FOR Å SETTE ANLEGGET I DRIFT

Det vises ti vår søknad av 25. mai 2012.

Fauske kommune har bedt oss om å oppdatere søknaden med ferske tall. Dette er gjort, og
kort fortalt inneholder denne søknaden følgende endringer:

Investeringsbehovet er økt. Dette påvirker ikke prosjektet i vanlig drift da det i
avskrivningsgrulaget var lagt ti gru høyere avskrivninger enn det investeringene

krevde. Dette fot å dekke inn eventuell usikkerhet.
Driftskostnadene er lavere gruet lavere strømpris. Det er tatt utg.pkt. i en 5-års
fastpris på 36 øre samenlignet med 40 øre i forrige søknad (i tilegg kommer
"nettleie")

Alternativ 1 - fUll anlegg:

Fauske kommune tok et initiativ, gjennom sitt næringsselskap Fauna AS, til å få etablert
gatevarme i Fauske sentrum i forbindelse med bygging av ny miljøgate og nyt
parkeringsanlegg. Dette engasjementet endte med at et slikt anlegg delvis er kommet på plass.
Prosjektet ble aldri fullstendig fullført og er pr. i dag ikke kommet i drift.

Siden årsskiftet 2010/2011 har Fallske Lysverk AS og Rørleggeren Fallske AS på eget
initiativ arbeidet for å finne frem til en løsning for å få i gang snøsmeltingsanlegget i Fauske
sentru. Prosjektet hår blitt liggende uvisst av hvilken gru og er et svært godt
folkehelseprosjekt som bør kune få sin løsning.

Vi har på bakgru av ovennevnte sett på totalarealet, fått gjort beregninger på hva
kostnadene vil bli for å drifte et slikt anlegg, sett på gjenstående investeringsbehov, samt tenkt
noen taner på hvordan et selskap som skal drive dette anlegget bør se ut.

For å få dette anlegget i drift er det en del forhold som må på plass, for at dette skal bli en
realitet. Vi tilater oss derfor å komme med en plan for hvordan dette kan gjøres. Denne
planen medfører at Fauske kommune samen med oss må innta en akiv holdning til
prosjektet, samt at det må foretas en del bevilinger ti prosjektet.



Når det gjelder selve organiseringen av et driftsselskap bør dette selskapet være et "ideelt
selskap". Med dette menes at selskapet som utgangspunt skal være et Selskap som driver i
balanse. Inntektene skal ikke være større enn at de dekker kostnadene med å drifte anlegget
samt å vedlikeholde anlegget. Gårkostp.adene med å drifte anlegget ned skal ikke selskapet
generere overskudd, men i stedet redusere prisene. Det mest nærliggende er at bruerne av
anlegget eier dette slik at er sikrer at de som skal betale for driften av anlegget er pâ eiersiden.
Plikten og rettighetene som knyter seg ti ovennevnte sikres gjennom stiftelsen av selskap og
gjennom vedtektene.

For å kune drifte et slikt selskap mâ selskapet eie infrastruturen. Det betyr at en søker
Fauske kommunen (l) om å fâ overført til et selskap de rørlrørgater som er lagt ned i Fauske
sentru. Alternativ til å overføre eiendomsretten kan kommune gi selskapet en vedrelagfri
brusrett i 40+40 år.

For å få anlegget i drift mâ det bygges en driftssentral i Fauske sentru. I de opprinnelige
planene var denne tenkt plassert i garasjen i det gamle râdhuset. Vi vet at det pr i dag er under
planlegging bygging av nytt kulturhus i det gamle rådhuset. På denne bakgrun kan det være
lite hensiktsmessig â plassere driftssentralen i dette bygget på dette stadiet. Dedor tilater vi
oss å (2) be om å fâ tildelt en tomt rett ved siden av Taxi sentralen på Fauske - i hjørnet opp
mot râdhuset, se vedlagt kar. På denne tomten skal det bygges en garasj e pâ ca 25 m2. som

skal inneholde driftssentralen. Plassering av driftssentralen må bli i dette området pâ gru av
hvordan rørene i anlegget er planlagt og utplassert. Alternativ (og den beste) plassering(en) er
i bygget gamle rådhuset. Siden det ikke. er avklart hvordan fremtiden blir kan et alternativ
være â ha en midlertidig plassering av anlegget, i en container, rett ved siden av gamle
rådhuset, for så at dette flyttes inn i "fyrrommet" til det nye bygget.

For å fâ anlegget i drift er det nødvendig at de som eier arealet i sentru er vilig til å betale

for driften av anlegget. Foreløpig har vi foretatt en beregning av kostnadene ved å drifte
anlegget og dette synes å ligge på i underkant av kr 1,0 mil i året - av dette utgjør L O %

avskrivninger og ca 70 % energikostnader og ca 20 % øvige kostnader. Dette er foreløpige
estimat. Det prosjektet trenger for â komme i gang er at Fauske kommune (3) er vilig til å
dekke sin del av kostnadene på ut fra det som blir â anse som offentlige arealer. Dette vil
beløpe seg til ca kr 270.000,~ ut fra dagens beregninger gitt at alle gårdeiere er med. Videre
vil det selvsagt være slik at øvrige gårdeiere i sentrum er med og betaler sin andeL. Før vi går
ut og begynner å tegne kontrakter med gårdeierne trenger vi et vedtak om at kommunen er
vilig til å betale sin andeL.

For â komme i gang tror vi det vil være forruftig å (4) søke om tilskudd til driften av anlegget
det første driftsåret. Dette slik at gårdeiere får et større insentiv til â være med fra staren. På
denne bakgrunn tilater vi oss å søke om et driftstilskudd det første driftsåret på kr 700.000,-

(75 prosent av første driftsårets kostnader).

Oppsumert søkes. det om
l. Overføring eller bruksrett pâ rørlrørgater lagt ned i Fauske sentru.
2. Tomt ved taxisentralen, alternativt midlertidig plassering ved gamle rådhus og endelig

plassering i dette byggets fyrrom.
3. At Fauske kommune betaler sin andel av driftskostnadene (det som defineres som

offentlige arealer).
4. Driftstilskudd på kr 700.000,- (ca 75 prosent) første driftsåret.



Alternativ 2 - deler av anlegget:

Det vises ti ovennevnte for argumentasjon og behov. Et alternativ til å sette hele anlegget i
drift er å sette deler i drift. På Bodø-siden av sentrum kan en fornuftig avstenging av anlegget
være ved Arkaden, og på Rognansiden kan en fornuftig avstenging av anlegget være forbi
Holst.

Investeringskostnaden vil uavhengig av alternativ være ca. den same. De antatt faste
kostnadene vil neppe endres noe særlig, mens strørnostnadene vil reduseres. Det er ikke gjort
konkete beregninger på dette, men hvis man antar at arealet har en lineær påvirkning av
smeltebehovet vìl strømforbruet gå ned med ca 20 prosent. Dette betyr i så fall at
driftskostnadene vil gå ned med ca kr 120.000,- per år.

Da en relativt større andel av anlegget som tas ut vil gjelde Fauske kommune, vil Fauske
kommunes andel reduseres fra ca kr 270.000 til ca kr 220.000,- gitt at alle gårdeiere er med.
Ifht. søknadens punt 4. vil dette bety at søknadsbeløpet på første driftsåret vil reduseres fra
kr 700.000,- til kr 600.000,- (75 prosent av nyt beløp med utg.pkt. ikr 0,9 mil).

Sparte kostna.der:
Vi er klar over at Fauske kommune, som mange andre kommuner i Norge, må snu på hver
krone for å få budsjettet i balanse. Vi ønsker i den forbindelse å minne om hvilke kostnader
kommunen kan spare gjennom et snøsmeltingsanlegg:

Snømåkng
Strøing
Vask innvendig (snø, sand)
Boning/slitasje av gulv

Tidligere vedlegg (vedlegges ikke denne søknaden):
. Oversikt over anlegget - kar over rørsystemet i Fauske sentru.

. Kar som viser inntegnet tomt - bygging av driftssentral.

. 2 stk kar som viser alternativer til midlertidige plassering av drftssentral.

. Intensjon, formål med mer. Presentasjon vist gårdeierne oktober 2011

o Inkludert vises gjenstående investeringer

o Inkludert vises beregninger for drift av anlegget per år

Med Hilsen

Fauske Gatevare AS - selskap under stiftelse vI

Ove Sørdahl
Fauske Lysverk AS

Keti Skår

Rørleggern Fauske AS
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11 Fauske lysverk

Agenda

. Hvorfor gatevarme?

. Status

. Eierskap I driftsform

. Presentere budsjett

. Pris per kvm

. Fremtidige investeringer

. Risiko

. Er du interessert?

ml Fauske lysverk

Hvorfor gatevarme?

. Snømåking

. Strøing

. Slitasje innvendig gulv

. Vann i butikk

. Lønnskost ?

. Potensielle kundeproblemer (benbrudd)

· Et attraktivt sentrum

ll Fauske lysverk

25.05.2012
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Status

. Beregnet gjenstående investeringer

. Beregnet forventet gjennomsnittig forbruk oppvarming

. Foreløpig budsjett

. Forslag tii vedtekter

. Gjenstår:

- IntensjonsaV1aler må på plass for å realisere gatevarmen
- Søknadom tomt for plassering av varmesentral
- Tilgang til rørnetlet
- Opprettelse av selskap I drifsform (med vedtekter, etc,)
- Avtale på energieveranse I drif og vel I etc
- Gjenstående hvesteringer I oppgjør sjøgata
- Planerforvidereut'vkling

li Fau~ke lyi.-verk

Eierskap I driftsform

. Forslag: Eget aksjeselskap eid av brukerne

. Uavhengig av driftsform må brukerne betale driften

. Selskapets målsetning:

- Fortette utviklingen av gatevarmen i sentrum
- Selvfnansierende - må første årene b)9ge kaplai
- Betales ikke utbyte, hvis selskapettjener for mye penger- redusert

pris til brukerne

ml Fauske Lysverk

Budsjett
Regnskap
Inntekter
fra alle brukere
fra Statens vegvesen
renteinntekter
Som

956667
10000
200c 4% rente

1076667

Kostnader
Strøm
Drift/vdl
-vann/rør
-andrekostnader(diverse)
Regnskap/revIsjon
Styre
Avskrlvnlnger(30~r)
Som

63000 9O.00kWhtIl70øre

sooo
SOOO
SOOO
3000 (3.iO,OC)
66667 Utg.pkt2.XXJ.OO

876667

Ré5ultat;'~;'~y,:.ç';,,N;\:;':.0~i4jÝù\~'ti:?,Ø*~:2(OOJ

ll Fauske lysverk
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Budsjett

- Pris per kvm gitt ca 5.350 kvm

Kr201

- Gitt at alle er med...

Roin.klp

....,.."......
......,

&i Fauske ly:!,veik

Investeringer

NB - estimater:
Umiddelbart:
BygnIngsmessige arbeider
Bygg+t+
Automatikk Inklsnøostater
Oppfylling av anlegg med glykol
Elektriske arbelderl sentral
Samlestokk I teknIsk rom Inkl pumper
Prosjektering
Uforutsett
Sum

4000
15000
10000
25000
14000
35000
4000

10000
117000

SJøgata
C.. 45000

Bi Fauske lysverk.

Risiko

. Estimater på strømforbruk l-pris?

. Antall brukere som er med?

. Investeringer?

- Minimal risiko da avtale om leveranse må være på plass først

. Anlegget?
- drift og vedlikehoklshavarl
- avriving av rør (graving I annet)

. Annet?

ml Fausk.e lysverk

25.05.2012
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~ FAUSKE KOMMUNE
Rådinannen

Fauske Gatevarme AS - SUS
vlOve Sørdahl

Postboks 4

8201 FAUSKE

Saksbehandler: Frank Bernhardsen - Telefon: 75604017 - Telefaks: 75604001

j Deres ref.: Vår ref.: 12/l0l98/FBH Dato: 21.JI2012

,t

GATEVARME FAUSKE.SENTRUM

Det vises til brev av 25.5.2012.

Jeg beklager at det ikke tidligere er gitt en tilbakemelding fra oss.

Det skisseres en løsning i 4 punker:

l. Etablering av egen driftsselskap, heri avklaring mht eierskaplbrusrett til
gatevaieanlegget:
Formelt sett er det FAUNA KF som står soiieier av anlegget. Jeg antar imidlertid at
dette punet skal være mulig å finne en grei løsning.

2. Tomt til midlertidig driftssentral likeså, men her må det til en samordning i forhold til
planene for eventuell etablering av allaktivitetshus . i det gamle rådhuset.

3. Fauske kommure vil kurne forplikte seg ti å betale sin forholdsmessige andel av
utgiftene.

4. Oppstarstilskudd/stimuleringstilskudd for første driftsår kan vurderes.

Ut fra våre foreløpige vurderinger vil det likevel være enklar forutsetning at det allerede før
oppstart er sikret avtaler med øvrige grueiere som sikrer fremtidig drift. Dette vil fra min
side være et avgjørende moment for å kune anbefale videre engasjement fra kommunens
side.

Jeg understreker at saken ennå ikke er behandlet i kommunens politiske organer.

Jeg anbefaler derfor at det nå settes trykk på å få avklar samtlge grunneieres interesse i å
del i et samarbeid som dere har skissert.

ilsen~
Even Ediassen
Rådman

Postadresse: Postboks 938201 FAUSKE
Besøksadresse: Torgata 21

E-pòst: postiott~fauske.kommiine.no

Telefon Faks Bankgiro: 45550700348/89510700415
75604000 75 604001

Org. nr: 972 418 021
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ADVOKATFIRMET

HOLM OG BENSON € -'EUROJURISNOR G E
Medlemmer av Den Norske Advokatforenig

Sertifisert i henhold ti iso 9001 :2008 standarden

E-post

Mottaker Fauske kommune

Kommunalsjef Frank Bernhardsen

Min telefon 99276737

Min e-post thomas. bensoncæeuroj u ris. no

Referanse: 201300034
StedIdato: Bodø, den 15. februar 2013

Bagatellmessig støtte

Jeg viser til e-post av 28. januar 2012.

I henhold til EØS-avtalens regler om offentlig støtte kan det samlet sett gis en samlet
bagatellmessig støtte fra ulike støttegivere opp til 200 000 euro i en periode på tre
regnskapsår uten å komme i konflikt med reglene.

I forbindelse med tildeling av bagatellmessig støtte, må støttegiver skriftig informere
støttemottaker om at det er bagatellmessig støtte som ytes og hvor stort beløpet er. Denne
skriftlige informasjon skal også inneholde konkrete referanser til regelverket om
bagatellmessig støtte. Støttegiver må også sikre seg skriftlig bekreftelse fra støttemottaker
om eventuell annen bagatellmessig støtte foretaket har mottatt i de to forutgående
budsjettår, samt inneværende budsjettår.

A v vedtekter for Fauske kommunes næringsfond (kraftfond) fremgår av § 5 at bruk av
næringsfondet må være i samsvar med de internasjonale regelverk Norge har sluttet seg til
på statsstøtteområdet, jf. EØS-avtalens forpliktelse til å avstå fra å yte
konkurransevridende statsstøtte til næringslivet i den grad støtte påvirker samhandel
mellom EØS-landene.

Jeg vil derfor anbefale at det i siste avsnitt før innstilingen i sak vedrørende varme i fortau
Fauske sentrum inntas følgende bestemmelse:

Beløpet gis som bagatellmessig støtte i tråd med EØS-avtalen, jf forskrif av 14. november
2008. nr. 1213, § 2. Det kan tildeles en samlet støtte til et foretak på opptil 200 000 euro i
en periode på tre regnskapsår. Det er et vilkår for tildelingen at støttemottakeren gir
skriflig tilbakemelding om eventuell annen bagatellmessig støtte foretaket har mottatt i de
to foregående budsjettår, samt inneværende budsjettår, og at den samlede bagatellmessige
støtten fra ulike støttegivere ikke overstiger 200 000 euro.

Høyesterettsadvokat John Steen Holm
Advokat Tore Benson
Advokat Thomas Benson
Advokat Ingrid Holm Ellngsen

Postadresse:
Postboks 223

N-8001 Bodø
bodo(geurojuris.no

Kontoradresse:
Sjøgt. 27, 4. etg.
N-8006 Bodø
http://eurojuris.no

Telefon: 99276737
Telefaks: 75 5238 20

Bankgiro: 953505 12153

Foretaksnr.: 989 272 799 MVA



ADVOKATFIRMET HOLM OG BENSON

Med hilsen

Thomas Benson

advokat
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